
 

 

 

 ПРОТОКОЛ №13 

 На 22 август 2024г (четвъртък) от 14:30 часа в Ритуалната зала на 

Община Дряново се проведе заседание на Общински съвет – Дряново, свикано 

от Председателя на Общинския съвет на основание чл.23 ал.4 т.1 и чл.25 т.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация (Покана с 

изх.№08-00-20/19.08.2024г). 

Присъстваха:  

1. Тодор Георгиев Василев - председател на Общински съвет – Дряново 

Общинските съветници: 

2. Александър Кръстинов Македонски 

3. Антоанета Александрова Ставрева 

4. Владимир Петков Ванев 

5. Иван Ненов Марев 

6. Любомир Цветанов Йорданов 

7. Михаил Константинов Ганчев 

8. Надежда Емилова Киселкова-Юмерова 

9. Николай Иванов Минчев 

10. Пламен Николаев Обрешков 

11. Преслава Димитрова Йонкова 

12. Светослав Димитров Минчев 

13. Тихомир Димитров Трифонов 

Няма отсъстващи общински съветници от заседанието. 

Присъстваха още: 

 Ангел Ангелов – заместник-кмет на Община Дряново 

 Диляна Джеджева – заместник-кмет на Община Дряново 

 Цветан Йорданов – секретар на Община Дряново 

 Служители на ОбА-Дряново, докладчици по материалите от дневния ред 

 Адв. Евгени Попов – юридически консултант на ОбС-Дряново 

 Граждани 

Кметът на Община Дряново Трифон Панчев е отпуск. 

Тодор Георгиев – В 14 часа и 34 минути, добър ден уважаеми дами и господа, 

здравейте колеги! Уважаеми г-н Ангелов, уважаема г-жо Джеджева, уважаеми 

г-н Йорданов – секретар на Община Дряново, на основание чл.23 ал.4 т.1 и 

чл.25 т.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

откривам 13-тото редовно заседание на Общински съвет – Дряново днес на 22 

август, четвъртък, 14:30 в Ритуална зала, 4 минути след 14:30 часа. Виждам, 

че …………, уважаеми колеги, още веднъж добър ден! И добре дошли към всички 

наши съграждани и гости на Общинска администрация, всички ви приветстваме 

и се радваме че сте тук, и ръководители по отдели! 12 общински съветника сме 

общо, очаквам всеки момент д-р Владимир Ванев да се включи в заседанието. 

Откривам заседанието с така направения дневен ред, общо са 27 точки, които 

днес ще трябва да разгледаме и да решим. По дневния ред, уважаеми колеги, 

има ли други предложения? Не виждам такива. Преминаваме в режим на 

гласуване, тъй като няма други предложения. Тези, които са съгласни с така 

направения дневен ред, моля да гласуват: ЗА – дванадесет. Против – няма. 

Въздържал се – няма. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие следния 
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ДНЕВЕН РЕД: 

1. Изказвания, питания, становища и предложения на общински 

съветници и граждани. 

2. Утвърждаване на маломерни паралелки в ПГИТ „Рачо Стоянов" - гр. 

Дряново, в съответствие с чл.68 ал.1 т.2 и ал.2 от Наредба за 

финансиране на институциите в системата на предучилищното и 

училищното образование (вх.№56-00-29-1/16.08.2024г) /Във връзка с 

искане Директора на ПГИТ „Р. Стоянов“ за утвърждаване на маломерни 

паралелки за учебната 2024/2025 год./ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ“. 

3. Утвърждаване на маломерна паралелка в СУ „Максим Райкович“ - гр. 

Дряново за учебната 2024/2025 г, в съответствие с чл.68 ал.1 т.2 

Наредба за финансирането на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование (вх.№56-00-30-

1/16.08.2024г) /Във връзка с искане от Директора на СУ „М. Райкович“ 

за утвърждаване на маломерна паралелка за учебната 2024/2025 год./ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ“. 

4. Съгласие за поставяне на мемориален обект - паметна плоча на проф. 

инж. Васил Геров на фасада от сграда на читалището и кметството, 

находяща се в УРЕГУЛИРАН ПОЗЕМЛЕН ИМОТ (УПИ) IV-„Комбинирана 

сграда“ в кв.10 по плана на село Скалско, община Дряново (вх.№59-

00-18-1/12.08.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ОКБИД“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „УТСГВСЕ“. 

5. Разместване на кредити по бюджета и капиталовата програма на 

КСУВХ Дряново към 31.08.2024 г (вх.№26-00-38-1/09.08.2024г) /Във 

вр. с предложени на Директора на Комплекс за социални услуги за 

възрастни хора - гр. Дряново от 02.08.2024г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ЗСДЖН“. 

6. Приемане на решение за изразяване на предварително съгласие за 

извършване на продажба на имоти - частна общинска собственост, 

представляващи: общинско жилище, находящо се на ул. „Ген. Николай 

Столетов“ №24 ет.1, гр. Дряново, на наемателя Маринела Тодорова 

Нинева и общинско жилище, находящо се на ул. „Ген. Николай 

Столетов“ №24 ет.2, гр. Дряново, на наемателя Радка Иванова Танева 

(вх.№22-00-941/16.08.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ЗСДЖН“. 

7. Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба на имот - 

частна общинска собственост, представляващ: УПИ V от кв.1 по плана 

на с. Соколово, общ. Дряново, заедно с построената в него Масивна 

сграда /Кметство, детска градина и сладкарница/ (вх.№58-00-137-

1/16.08.2024г) /Във вр. с Решение №175 от 27.06.2024г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ЗСДЖН“. 

8. Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба, 

определяне на начална пазарна цена и начин за продажба на имот - 

частна общинска собственост, представляващ: Поземлен имот (ПИ) 45, 

който попада в терен отреден за „читалище, църква" от кв.9 по плана 

на с. Караиванца, общ. Дряново, заедно с построената в него 
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полумасивна сграда /читалище/ (вх.№07-00-89/16.08.2024г) /Във вр. с 

Решение №29 от 23.12.2019г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ЗСДЖН“. 

9. Включване на обект в разчета за капиталовите разходи на Община 

Дряново за 2024 г (вх.№07-00-84/13.08.2024г) /Закупуване на 2 

лаптопа/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“. 

10. Промяна на обекти включени в „Списък на обекти, предлагани за 

финансиране през 2024 г. с целева субсидия, собствени бюджетни 

средства и преходни остатъци и други средства“ (вх.№07-00-

85/13.08.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“. 

11. Кандидатстване на Община Дряново за инвестиционен кредит 

/кредитна линия/ от банкова институция или друга финансираща 

организация (вх.№07-01-550/06.08.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“. 

12. Кандидатстване на Община Дряново за краткосрочен заем /кредитна 

линия/ от банкова институция (вх.№07-00-88/15.08.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ОбАОбРС“. 

13. Даване на съгласие за безвъзмездно прехвърляне на правото на 

собственост върху имоти - публична общинска собственост, с НТП: 

язовир, в собственост на Държавата (вх.№07-00-87/15.08.2024г) 

/Язовир в с. Гостилица/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“. 

14. Одобряване на план-схема за поставяне на преместваем обект - 

беседка в поземлен имот /ПИ/ 23947.501.1870 по кадастралната карта 

/КК/ на гр. Дряново (вх.№07-00-82/05.08.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

15. Промяна вида на собствеността и отреждането на имот публична 

общинска собственост, представляващ: 58/2720 идеални части от УПИ 

XXVIII-234 от кв.31 по регулационния план /РП/ на с. Янтра, общ. 

Дряново (вх.№22-00-982-1/16.08.2024г) /Преписка на Боби Бобев/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

16. Даване на предварително съгласие относно инвестиционно намерение 

за полагане на трайна настилка върху част от ПИ с идентификатор 

73465.501.503 по КККР на с. Туркинча, общ. Дряново (вх.№22-00-892-

1/29.07.2024г) /Във вр. със заявление от Деян Панайотов/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

17. Искане за издаване на разрешение за изработване на подробен 

устройствен план - план за застрояване (ПУП - ПЗ) за ПИ с 

идентификатор 23947.69.82 по КККР на гр. Дряново (вх.№3-03-

3/23.07.2024г) /Във вр. със заявление от Кристиян Иванов и Гергана 

Марева/ 
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Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

18. Допускане изработването на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация и застрояване (ЧИ на 

ПУП-ПРЗ) за УПИ XI-217 и УПИ ХII-217 от кв.25 по регулационния план 

на с. Катранджии, общ. Дряново (в.№3-04-11-1/29.07.2024г) /Във вр. 

със заявление от Петя Генчева/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

19. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ 

VII-320 от кв.50 по регулационния план на с. Гостилица, общ. Дряново 

(вх.№3-04-18-1/29.07.2024г) /Във вр. със заявл. на Община Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

20. Искане за издаване на разрешение за изработване на подробен 

устройствен план - план за застрояване (ПУП-ПЗ) за ПИ с 

идентификатор 23947.68.159 по КККР на гр. Дряново (вх.№3-04-

20/24.07.2024г) /Във вр. със заявл. от Преслава Йорданова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

21. Допускане изработването на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация и застрояване (ЧИ на 

ПУП-ПРЗ) за УПИ I-121 от кв.11 по регулационния план на с. Керека, 

общ. Дряново (вх.№3-04-25-1/06.08.2024г) /Във вр. със заявл. от 

Любомир Петков/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

22. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на 

подземна телекомуникационна мрежа на „А1 България“ ЕАД с ЕИК 

131468980 (вх.№3-03-5-1/29.07.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

23. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на 

въздушно кабелно захранване на проектен УПИ ХIII-2 от кв.4 по плана 

на с. Зая, общ. Дряново (вх.№3-04-19-1/12.08.2024г) /Във вр. със 

заявл. от Павел Ангелов/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“‘ ПК „ФИПКОП“. 

24. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за подземно 

трасе на ел. кабел за присъединяване на новообразуван УПИ IX-66 от 

кв.8 по плана на с. Туркинча, общ. Дряново (вх.№3-04-22-

1/29.07.2024г) /Във вр. със заявл. от Стефан Петров/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

25. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на 

подземно канализационно отклонение за присъединяване на УПИ IV-

573 от кв.116 по плана на гр. Дряново, общ. Дряново (вх.№3-04-23-
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1/29.07.2024г) /Във вр. със заявл. от Елена Димитрова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

26. Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут за подземно 

трасе на ел. кабел - ниско напрежение (НН) през поземлени имоти - 

публична общинска собственост (вх.№3-22-1-1/23.07.2024г) /Във вр. 

със заявл. на „ЦЕТИН БЪЛГАРИЯ“ ЕАД, собственик на ПИ с 

ид.12677.12.14 по КККР на с. Царева ливада/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

27. Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут за подземно 

трасе на ел. кабел 20kV от УПИ X от кв.34 по регулационния план на с. 

Косарка до съществуващ СРС на ВЕЛ „Маноя“ в ПИ с идентификатор 

38710.42.35 по КККР на с. Косарка, общ. Дряново през поземлени 

имоти - публична и частна общинска собственост (вх.№3-23-7-

1/23.07.2024г) /Във вр. със заявл. на „СЪН ЕЛЕКТРИК 2010“ ЕООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

 

Тодор Георгиев – Благодаря ви! За информация на всички колеги общински 

съветници днес уважаемия г-н Трифон Панчев, кмет на Община Дряново, е в 

отпуск, който ние получихме тая информация, така че ви информирам. Но за 

сметка това г-н Ангел Ангелов и Диляна Джеджева са тук, и целият екип и 

състав на Общинска администрация. 

По първа точка – откривам заседанието. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

Изказвания, питания, становища и предложения на общински 

съветници и граждани. 

Тодор Георгиев – Две неща, за които искам да докладвам по 1-ва точка, ако 

ми позволите. Едно питане от нашата колежка Надежда Юмерова – общински 

съветник. Ако искате, можете да си зададете въпроса? /Питане до Кмета на 

Община Дряново с вх.№08-01-28 от 21.08.2024г относно длъжностно лице по 

Закона за защита на личните данни на Община Дряново/ 

Надежда Киселкова-Юмерова – Аз въпросът съм го задала писмено и 

очаквам отговор, това е. 

Тодор Георгиев – ………… Длъжен съм да докладвам. Преди няколко седмици 

коментирахме това с г-н Панчев в редовна среща, но неофициално не съм ви го 

спуснал и най-вероятно Общинска администрация и Кметът ще ви отговори. 

И още нещо, което току що пристигна в Общински съвет - на 20-ти, при нас с 

копие до Кмета от живущите в ж.к. „Успех“ във връзка с бездомните кучета. 

Доста хора са се подписали на този сигнал и тази жалба, десетки – 86 да бъда 

по-точен. И в тази връзка виждам, че има и представител от ж.к. „Успех“ в 

лицето на Йордан Йорданов, който е сред нас. И ако желае г-н Йорданов да 

заповяда …………, за да поставим въпросите. Заповядайте! /Жалба с приложена 

подписка от живущи в ж.к. „Успех“ с вх.№22-00-1069 от 19.08.2024г до Кмета 

на Община Дряново и до Председателя на Общински съвет – Дряново относно 

проблема, който имат с кучетата на територията на ж.к. „Успех“/ 
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Йордан Йорданов, гражданин, жител на ж.к. „Успех“ в гр. Дряново /не говори 

на микрофон/ – Благодаря! Добър ден на заместник-кметовете, председателя 

на общински съвет, дами и господа общински съветници, общински служители 

на Община Дряново! Ние представихме подписка от ж.к. „Успех“ – хората, 86 

подписа, с описание за деянието на бездомните кучета в ж.к. „Успех“. Значи, 

кучетата нападат вече без…, инцидентно, хората си вървят. Един сляп човек 

като върви – или отзад, или отпред го нападат. Дете с тротинетка събориха, 

детето падна, ……………, ходи по болници ………………… /шум извън залата 

заглушава гласа на изказващия се/ И продължават безчинствата на тия 

бездомни кучета. Затова призоваваме всички вас да се вземат адекватни мерки 

кучетата да бъдат премахнати, не убити, обаче да бъдат настанени някъде и да 

бъдат премахнати от „Успех“ докато още не е станало късно. Ще пострада 

някое дете или ще пострада някой нещастен човек горе и това нещо тогава ще 

стане още по-……………… Детската площадка не може да се ползва от децата, 

слепите хора трудно ходят на магазина. Хората слизат чак на магистралата за 

да заобиколят кучетата, за да отидат на магазина да си пазаруват! Това е 

недопустимо - в днешно време, заради три кучета живущите в комплекса да не 

могат да излязат спокойно! Това е което исках да ви кажа. Предполагам че 

решения ви ще бъдат в полза на живущите. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Благодаря! Г-жа Преслава Йонкова. 

Преслава Йонкова – Уважаеми заместник-кметове, уважаеми г-н 

Председател, уважаеми колеги общински съветници и гости! Аз се 

присъединявам в подкрепа към господина от ж.к. „Успех“… 

Тодор Георгиев – Йорданов. 

Преслава Йонкова – И искам да кажа, че този проблем го имаме още от преди 

може би 3-4 години, като многократно през предходния мандат г-жа Надя 

Кукурякова и аз сме пускали писмени сигнали за взимане на мерки относно 

безстопанствените и агресивни кучета в ж.к. „Априлци“. Освен в ж.к. 

„Априлци“, тези кучета обитават и ж.к. „Успех“. Предполагам…не предполагам, 

ами съм виждала и в града, и в централна градска част – може да не са същите, 

но има и в други части на града има кучета. Имайки предвид статуса на хората, 

които живеят в ж.к. „Успех“, нали, голяма част от тях са хора със зрителни 

проблеми, молбата ми е Общината, Общинска администрация и който, нали, 

включително и аз мога да се присъединя с каквото мога да помогна да се 

вземат мерки по-бързо, за да избегнем някакъв по-опасен инцидент, в смисъл 

такъв да не създаваме предпоставки за застрашаване живота и здравето на 

хората в квартала. Насреща съм с каквото мога да помогна. Който иска – нека 

да се присъедини. 

Тодор Георгиев – Благодаря на г-жа Йонкова! Антоанета Ставрева, 

заповядайте! 

Антоанета Ставрева – Аз искам да изразя несъгласие с Преслава. И аз като 

нея съм готова да помогна с каквото мога, но това е несериозно да се твърди 

днес, защото не сме ние органът, който ще вземе някакво решение. 

Нормативната уредба е такава, че не позволява намеса. А аз наистина съм 

помагала през всичките тези ужасно много години – 20-30, с каквото съм могла 

– и на хората, и на животните. Няма да ………… животните, защото статутът ми е 

такъв на мен, но наистина съм готова да помагам, готова съм да хващам кучета, 

готова съм на всичко, което би могло да предпази деца, хора. Не искам в 

никакъв случай никой да пострада, но не искам и животните да пострадат. 

Законът е много категоричен, кучета могат да се разхождат по улиците, това не 

е забранено, след като те са чипирани и обезпаразитени и са върнати по 

местата, където се намират. За тези три кучета вече се носят легенди. Разбирам 

това, че те са на 8 години. Значи осем години те не са ухапали никого и 
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изведнъж, в 8-мата година, в това управление, когато сме ние общински 

съветници, те започнаха да хапят хора и да правят бели. Не съм съгласна с 

това нещо, защото ако те си имали …………, който са агресивни, те са щели да 

бъдат агресивни и преди пет години, преди две или три. Така че моята молба е 

да не се конфронтираме, да не се делим на хора, които обичат и мразят 

животините, а да се опитаме наистина да помогнем и аз съм готова, заедно с 

представители на Общинска администрация, да се включа в каквато и да било 

практика, за да помогнем да се спаси ситуацията. А нека да не пропусна и 

нещо друго да кажа, тук разговаряхме с колеги преди заседанието, че 

единственото спасение май че към този момент е разселването на тези кучета. 

Ако те бъдат разселени, да не са заедно трите, това е единственото спасение и 

единствения начин, където ние можем да се намесим. Това е предложение 

между мене, Македонски, Пламен – разговаряхме в началото на заседанието, 

ако искате можем да дебатираме и в тази посока. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Заповядайте! 

Гражданка, не се представя – Аз не съм поканена, аз ………… 

Тодор Георгиев – Заповядайте! Общинска сесия е, може да присъстват 

всички. Може ли да говорите на микрофона? Благодаря Ви! Заповядайте! Може 

да се представите. 

Емилия Димитрова – Емилия Димитрова съм аз. И съм живуща в „Успех“. 

Само аз, понеже чувам тука, че се говорят всякакви глупости, да ви запозная 

аз относно тези кучета. Значи, едното – черното, черно и бяло – мъжко и 

женско, са от едно…, са родени в „Успех“. Те са родени, бяха мънички, 

преживяха благодарение на добри хора, които ги хранеха, когато бяха мънички 

и те просто живеят там вече 4-5 години, от както са родени. Другото куче, по-

едричкото, което е по-добро, даже съм го кръстила Мечо, той – всичко го 

знаят, той е по-кротичък и от сърничка. Някой го изхвърли с каишката и то 

просто дойде и пак ние тука, където обичаме животните – ги хранихме, и тези 

три кученца са ………… Те бяха много повече, те бяха 5-6, но доброволци към 

Ловното сдружение решиха, че ще ги стрелят – стреляха ги. Снощи също така 

предотвратих пак да застрелят, от съседния блок, ………… въздушната пушка 

беше пак насочена към кучетата. Тези кучета бяха напълно безобидни. Те и до 

ден днешен са безобидни. Те лаят и се защитават там където са били нападани. 

Значи, когато минават хората, макар и с пръчки – тези, дето са незрящите, 

кучетата си лежат. Те просто са там, защото ние ги храним. Да, наистина, може 

би аз най-много ги храня. Аз съм върл защитник на животните и няма сила, 

която да ме спре да защитавам животните. Животните ги предпочитам пред 

хората поради мои лични убеждения. Тези три кучета са напълно безобидни. 

Сега ще ви кажа относно тези глупости, които са писани – дете нападнато, от 

тротинетка. Значи, това са майки – неотговорни, които пълнят на децата си 

джобовете с камъни и ги пускат по улиците сами да играят. Става дума за 

малки деца. И малките деца виждат кучета, почват да хвърлят камъни без 

кучетата да са ги нападнали. Но там…почват да лаят, така. Относно онова куче, 

което било разкъсало домашен любимец, можете да отворите снимките да 

видите колко е разкъсано това куче, където няма една капка кръв по него! 

После – някаква жена нахапана. Сега ще ви кажа за случая с нахапаната жена. 

Жената не е нахапана от тези три кучета. Жената е нахапана от една кучка, 

която се беше окучила в сладкарския цех на Калестров. Съответно някой реши, 

че ще ù вземе кучетата, това ви казвам е преди три години, това са неща от 

преди три години, и тази кучка ухапала една от работничките на Калестров. 

Това съответно, беше застреляно и това куче. И тези тричките останаха, защото 

бяха мънички, просто си живееха там и така си останаха кучетата – аз ги 

храня, и други хора ги хранят. Значи кучетата лаят по хора, които са ги 
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наранили. В момента да дойдете да видите – Мечо е със счупена лапа, в 

момента нямаме ветеринарен лекар, аз се опитвам сама да го лекувам… 

Тодор Георгиев – Не е вярно, че нямаме ветеринарен лекар. 

Емилия Димитрова – Ама в Гърция е. В Гърция е. Митко не е тук. 

Тодор Георгиев – Госпожо, извинявайте, няма да го обръщаме в диалог. 

Емилия Димитрова – Не, не… 

Тодор Георгиев – Извинявайте г-жо Димитрова, прекъсвам Ви. Ако нещо 

искате да кажете важно? 

Емилия Димитрова – В защита на кучетата казах… 

Тодор Георгиев – Не, момент! Ние всички обичаме животините, но тука има 

86 човека, които са се подписали. 

Емилия Димитрова – Да. И половината от тях даже сами са се написали… 

Тодор Георгиев – Госпожо Димитрова, с цялото ми уважение към Вас, нали, 

прекратявам диалога, защото тук не е мястото! Ние не сме… Ние поставяме 

въпроса, да може тия хора и животни - да се погрижим за тях, и хората да 

живеят по-спокойно. 

Емилия Димитрова – Само ще завърша. И аз съм на работа. Ще завърша. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! 

Емилия Димитрова – Сега, днес… /Тодор Георгиев прекъсва Емилия 

Димитрова/ 

Емилия Димитрова – Ама само да ви кажа най-важното! 

Тодор Георгиев – Ама! Да, заповядайте! 

Емилия Димитрова – Значи, в началото помагах на Приюта да ги хващаме и 

да ги кастрираме. Мечо успях да го прибера с това че го храня, заведох го при 

ветеринаря. В момента е чипиран, има чип на Община Дряново. Едното куче. 

Другите две все още не мога да ги приобщя, за да ги закарам на кастрация. С 

това помагам на приюта, като през годините от приюта ми обещаваха, че ще им 

намерят домове на тези 3 кучета. Но бях подведена, нали, никой не намери 

дом, затова кучетата останаха безстопанствени. Това е. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Г-н Йорданов, да добавите? Да, заповядайте! 

Йордан Йорданов – Значи това, което казва госпожата, специално за 

домашния любимец – 10 пъти е ходено на Габрово на ветеринарен лекар! И тя 

говори и казва, че нямало капка кръв! На кученцето му предстои операция, 

защото са му разкъсани ………… Ех, сега да го докарат тука да видят всички дали 

няма капка кръв и какво няма! Това е пълна лъжа от нейна страна! Тя не се 

страхува! Карат се хората с тази госпожа и тя казва: „Ако вие махнете тия 

кучета, аз ще докарам други!“.  Ето, и пред нея го казвам! И хората са 

свидетели! Да докарам тия хора, които са нахапани и са гонени, да видим това 

лъжа ли е! Повече няма да си говорим! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Г-жа Йонкова. 

Преслава Йонкова – Уважаеми г-н Георгиев, уважаема г-жо Ставрева, аз не 

искам да влизам в разгорещен и противоречив диалог с Вас, не искам кучетата 

да се убиват или да се обстрелват, но моята майка живее при мене и преди три 

години, отивайки до магазина, тя беше нападната и ухапана от …… бездомно 

куче. Не е единствената тя в квартала, има и много - както възрастни, така и 

деца пострадали от тези кучета. Нека да измислим такъв вариант, може би да 

бъдат изведени в приюта или дас бъдат вързани на каишка пред някой блок, 
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нали, да не се убиват, но нека с нашите предложения ние да помогнем на 

администрацията и в същото време да помогнем на хората от ж.к. „Успех“. 

Помагайки на тях, ние помагаме по този начин и на нас. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Александър Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Уважаеми общински 

съветници и колеги от Общинска администрация, и аз се запознах с този казус, 

за съжаление преди две седмици и мен ме гониха три кучета на улицата без 

нищо да съм направил, просто паркирах колата и излязох. Т.е. не е вярно, че 

те са съвсем, така, пасивни към хората. Не са ме нахапали, нищо лошо не са ми 

направили, просто ………… Това не ме кара да искам да ги убием или нещо лошо 

да им направим, не ме разбирайте така. Това …………… да се случи и то е – има 

си установен ред за това нещо, Общината има договор с Фондация „Улични 

сърца“, аз предлагам този договор да се изпълни и те да бъдат притиснати да 

дойдат да дойдат да приберат кучетата. Те са хората, които имат експертизата 

как да работят с такива животини, да разпитат, да намерят домове. Никой от 

нас тука не разбира от тези неща, а Общината има договор за това нещо. 

Разговарял съм с Фондацията, тяхното оправдание за това, че не се е случило 

това през последните 3 години беше, че няколко пъти са правили опити, 

слагали са клетки и капани, но не са успели да хванат кучетата и да ги 

отведат. Те не влизат в капана и това, което и казаха в прав текст: „Ще ти 

дадем капана, ако успееш да ги хванеш – донеси ни ги“. И аз да ви кажа 

честно съм склонен да го направя това нещо. Ако някой иска да помогне – 

добре дошъл! 

Тодор Георгиев – Благодаря на г-н Александър Македонски! Г-н Ангелов и г-

жа Джеджева. 

Ангел Ангелов – Аз доколкото съм запознат, вчера г-н Панчев е провел дълъг 

разговор с представители на Фондация „Улични сърца“ и се работи по въпроса. 

Включително е имало среща в кабинета на потърпевшите от „Успех“, така че 

ние от Администрацията работата ще си я свършим. Въпросът е, че ни трябва 

съдействие от Фондацията, които поради една или друга причина, в някои 

случаи, когато ги уведомим - действат много бързо, в други случаи се бавят, 

търсят извинения, причини и т.н. Аз съм склонен, нали, да се инициира една 

среща, работна среща в Общински съвет, Общинска администрация, 

служителите, Фондацията и веднъж завинаги да се уточнят параметрите. Да ще 

съдействаме, ще …………, но те се оправдават, че приюта е запълнен или други 

оправдания. Така че да инициираме една среща в удобно време за всички и да 

го поставим този проблем на масата. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Ангелов! Инж. Светослав Минчев. 

Светослав Минчев – Здравейте колеги! И аз си мисля да се проведе една 

дискусия. Ако жената иска да си запази кучетата примерно в някакво дворно 

собствено място… 

Емилия Димитрова – Мислите ли, че нямаше да ги прибера, ако не беше 

пълна къщата ми и апартамента ми?! 

Светослав Минчев – Ами тогава си мисля, не може ли да се измисли вариант 

за някаква… 

Емилия Димитрова – За едното измислям следобед! Но за другите две – 

нямам. 

Светослав Минчев – Не, да се загради едно място там с тел, 3 на 3 квадрата 

около блока, да ги пуснете вътре… 

Емилия Димитрова – Само ще ви помоля да не ги убивате като предишните 

кучета! 
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/разговори в залата/ 

Антоанета Ставрева – Аз искам да помоля г-н Ангелов да присъствам на 

подобна среща. Интересно е и предложението на Светльо Минчев, между 

другото, на мен много ми допадна. 

/разговори в залата/ 

Тодор Георгиев – Благодаря ви! Заповядайте, г-н Матев. 

Апостол Матев /не говори на микрофон/ – Във връзка с тази болезнена тема. 

Общината е поставила камери. …………… От тези камери не знае ли кой негодник 

си захвърля кучетата там и изчезва? Съвсем неотдавна камерата засне такъв 

негодник и собственичката на приюта дойде при мен и ми каза: „Ето го кучето 

тука, ……………“. Тръгнах да се обаждам в Общината и служител, чиновник ми 

каза така: „Единствено г-н Ангелов има достъп и контрол до мониторите на 

камерите“. Ето сега, тъй като имам ограничен достъп до Общинска 

администрация, г-н Белев /Михаил Ганчев/, предложете го …………, обръщам се 

към Вас да знаете какви неща се случват, защото Ви приемам за единствена 

опозиция в общински съвет. 

Михаил Ганчев – Мерси! 

Апостол Матев – Хванахте ли злосторника, г-н Ангелов, с кучето е изхвърлено 

там и заснето от камерите, и потвърдено от собственичката на приюта Ема 

Смит? 

Ангел Ангелов – Г-н Матев, правилно са Ви казали, аз имам достъп до 

записите. Тъй като никой не ме е информирал за дата, за час, бъдете така 

добър – кажете на коя дата, в колко часа е изхвърлено това куче и ще извадим 

от записа. 

………………… - А кога е било това? 

Апостол Матев – ………… И собственичката се обади и каза точно - 14:30 часа, 

дата, в момента не мога да си спомня, ще я питам кога беше. Вие много добре 

знаете кога! 

Ангел Ангелов – От къде да знам?! От къде да знам? Кой да ми каже? 

Апостол Матев – И не направихте нищо възможно да установите този човек, 

който си захвърли кучето! 

/разговори в залата/ 

Диляна Джеджева – Г-н Георгиев, може ли да отговоря? 

Тодор Георгиев – Да. Заповядайте! Г-жа Димитрова? 

Емилия Димитрова – Само искам да кажа нещо. В момента знаете ли на есен 

колко кучета ще бъдат изхвърлени? В момента са вързани по дворовете. В 

момента в който ще се зазимят по апартаментите, ще видите пак колко кучета 

ще има! Моето предложени е във всяка къща да бъде регистрирано кучето на 

собственика. Да има чип. Глобите да бъдат големи. Моите кучета, които 

прибирам от пътя, са чипирани и са на мое име. Единствено Мечо е на Община 

Дряново. Така трябва да бъде и всеки, който има куче, като иска да го 

изхвърли – да помисли първо дали ще го изхвърли! Докато това не го 

приемете, ще има проблеми. Помнете ми думите – октомври, ноември ще 

видите колко кучета ще има, само като го отвържат от дворовете всичките! 

Апостол Матев - ……………… 

Диляна Джеджева – Аз исках само да отговоря. В този период наистина г-н 

Ангелов отсъстваше, но „Улични сърца“ бяха сигнализирани, кучето беше 

хванато доколкото си спомням. И наистина в последствие не сме имали 
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информация, седмица по-късно, за да разберем в кой период е било пуснато 

кучето, за да проследим от кого. Но кучето беше хванато още на деня. 

Апостол Матев – Просто…не знам, говорите наизуст, ще ви кажа съвсем 

сериозно. Защото живея непосредствено до приюта и там гъмжи от кучета! И 

какво правим тогава?! Не се оплаквам, все още не са ме ухапали, ако някой се 

надява. Но това което правите..! Сложихте, толкова ли похарчихте с тези 

камери, а всъщност..? 

Светослав Минчев – Ама не винаги ……… тези камери. 

Апостол Матев – Да, да, да. Точно …… Именно. А защо не са по 

предназначение ползват тези камери?! 

Ангел Ангелов – Значи, г-н Матев, молбата ми е като забележите даден 

сигнал, няма човек, който да е назначен през цялото време да стои и да гледа 

камерите - казвайте час и дата и веднага записът ще бъде свален и ще бъде 

предаден на полицията. Просто - в полицията има също човек, който има 

достъп до камерите, другият достъп е при мен, няма кой да стои 24 часа, 7 

дена. Ако желаете, ако общинските съветници вземат решение, ще направим 

една стая, ще сложим монитори и ще имаме смени от трима души да гледат 

постоянно камерите. Но към момента Общината не може да си позволи такива… 

Тодор Георгиев – Все пак Ви благодаря за сигнала, г-н Матев! 

Апостол Матев – Не, не, не. Аз съм подал отдавна на техническия секретар 

Гичка Маринова. Недейте си измива ръцете с това нещо, че не знаете! 

/Апостол Матев излиза от залата/ 

Тодор Георгиев – Приятен ден! Други питания, изказвания и предложения в 

1-ва точка? Юмерова, заповядайте. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Благодаря, г-н Георгиев! Аз ще се постарая 

да съм максимално бърза. Темата, която ще засегна е различна. От началото на 

летния сезон сме свидетели за жалост на пожари, които се случват в страната 

ни. Тъй като настъпилите климатични изменения и за жалост 

недобросъвестността на голяма част от гражданите ………… и в тази връзка е и 

моят въпрос – има ли постъпило заявление от страна на Община Дряново за 

участие в провеждащите се в момента обучения със системата БГ-АЛЕРТ за 

известяване в кризисни ситуации? Ако не е, по какъв начин предвижда такова 

уведомяване, ако стане такава бедстваща ситуация. И само една вметка, нали, 

че смятам, че в 21-ви век, както и европейската практика показва …………………… 

Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Г-н Ангелов 

Ангел Ангелов – В момента аз не мога да дам отговор на този въпрос. Г-н 

Йорданов, ако има информация? Ще проверя и ще дадем отговор. 

Цветан Йорданов – Нямам също в момента информация. Не сме заявявали. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Да се намеся и аз. Има 

официална кореспонденция. В Общината постъпиха указания по какъв начин и 

какво трябва да организира Общината, за да имаме достъп до тази система. И 

се работи, за да можем при ситуация да се реагира и да се подава съобщение. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Други въпроси по 1-ва точка? Не виждам 

такива. Приключихме с нея. 
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ПО ТОЧКА ВТОРА 

Утвърждаване на маломерни паралелки в ПГИТ „Рачо Стоянов" - гр. 

Дряново, в съответствие с чл.68 ал.1 т.2 и ал.2 от Наредба за 

финансиране на институциите в системата на предучилищното и 

училищното образование (вх.№56-00-29-1/16.08.2024г) /Във връзка с 

искане Директора на ПГИТ „Р. Стоянов“ за утвърждаване на маломерни 

паралелки за учебната 2024/2025 год./ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново 

Ангел Ангелов – Г-жа Декова ще ви запознае с материала. 

Татяна Декова, експерт в Дирекция „ИХП“ – Уважаеми общински съветници, 

във връзка с постъпило предложение от Директора на Професионална гимназия 

по икономика и техника предлагам на вашето внимание за новата учебна 

година да бъдат утвърдени 6 маломерни паралелки, като вече сте получили на 

електронните си пощи и становище на Регионално управление по образоване, с 

което ни уведомяват, че ще се съобразят с решението на общински съвет, 

положително такова становище и осигуряване на необходимите средства за 

дофинансиране, които са в размер на девет хиляди деветстотин и седем лева и 

осемдесет стотинки. Предлагам да гласуваме положително становище относно 
утвърждаване, за да може учебната година да функционира нормално т.е. 

съобразно изискванията Наредба за финансиране на институциите в системата 

на предучилищното и училищното образование. Ако имате въпроси? 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Моля да докладва 

председателя на „Образование, култура, библиотечна и информационна 

дейност“ г-н Любомир Йорданов. 

Любомир Йорданов – И двете постоянни комисии приемат направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ“ приема 

направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, въпроси по темата? Г-жо Юмерова, 

заповядайте. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Благодаря, г-н Георгиев! В суматохата ми се 

стори, че не обърнахте внимание на становището на РУО относно паралелките 

за 8-ми клас и …………… 

Татяна Декова – Да? 

Надежда Киселкова-Юмерова – Че всъщност решението трябва да вземе 

общински съвет и те там не дават категорично становище, защото са под 

минимума. 

Татяна Декова – Така. Всичките тия паралелки, които сме изброили в проекта 

за решение… 

Надежда Киселкова-Юмерова – Това не е към Вас, само ……………… 

Татяна Декова – Не, не, само да обясня. Всички тия паралелки са от години, 

по наредба. Значи към маломерна паралелка, аз ви обясних че там 

процедурата …………………… Има деца, които са оставени на поправителна сесия и 

до 11 септември ще стане ясно дали те ще попълнят бройки, ако преминат и 

проявят желание – може да се увеличи бройката в 8-ми клас. Нали за 8-ми 

клас говорим? 

Надежда Киселкова-Юмерова – Да. Да. 
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Татяна Декова – Тъй като там бройката – реално записани към момента са 11. 

Необходимият минимум за съществуване на паралелка е 10. Така че няма 

никакъв проблем ние, след като осигурим необходимите средства за 

дофинансиране от общинския бюджет, няма никакъв проблем да съществува 

такава маломерна паралелка. Затова РУО-то са записали, че те не възразяват и 

ще се съобразят с решението на общински съвет. Такава е процедурата. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Разбрах, ……………… 

Антоанета Ставрева – В писмото на РУО, на Инспектората, пише дванайсет. 

Не по-малко от дванайсет. 

Татяна Декова – Не по-малко от 12 е броят необходим за паралелка с 

недостиг „Машини и системи с ЦПУ“. В случая паралелката в 8-ми клас е една 

слята паралелка от две специалности. Там делим две половинки. Значи към 

момента, нещата са разписани подробно в предложението на директора, само 

да отворя, те имат записано 5 ученици в „Машини и системи с ЦПУ“, говорим 

преди 4-ти етап, и 6 ученика в „Организация на туризма“. Така общият брой 

ученици става 11. Нали, наредбата не говори за половинки, говори за общ брой 

ученици. В случая тя позволява да се допускат изключения при обединяване на 

две специалности в една паралелка, поради това че броят не е достатъчен… 

Антоанета Ставрева – Ясно, ама 6 и 5 е 11, което е по-малко от 12. 

Татяна Декова – Да, да. Не по-малко от 12 е за паралелка с ……… Но 12 е ако 

е самостоятелна паралелка, само „Машини и системи с ЦПУ“. А в случая тука 

говорим за половинки. Значи примерно вижте, че в паралелка, ето го – ЦПУ, 

говорим за паралелка примерно в 11 клас – „Машини и системи с ЦПУ“, броят 

на децата е 10. Там вече има ……… 12, която говорим. Дванайсет е 

необходимият минимум само за паралелките с недостиг на пазара на труда, в 

случая такава паралелка е „Машини и системи с ЦПУ“. 

Антоанета Ставрева – Въпросът е, че се връщаме в общинският съвет. 

Татяна Декова – Не. Ако осигурим необходимите средства и дадем 

предложение, положително за такива паралелки, те ще бъдат утвърдени, да. 

Такова е изискването на наредбата. Значи ако няма подкрепящо становище от 

общински съвет няма как РУО-то да завери списък-образец с маломерни 

паралелки. Но въпросът е, че… 

Тодор Георгиев – Други въпроси? Юмерова отново. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Имате ли информация тези деца дали са от 

гр. Дряново само или има от други места? Благодаря! 

Татяна Декова – Ами тези деца, всички са от Дряново. Специално за 8-ми 

клас. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Други въпроси? /няма/ Преминаваме в режим на 

гласуване във 2-ра точка. За протокола – обикновено мнозинство. Всички 

онези, които са съгласни с така направеното предложение, моля да гласуват: 

ЗА – тринадесет. Против – няма. Въздържал се – няма. Приема се 

предложението. Благодаря ви, колеги! 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №198 

На основание чл.20 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и във връзка с чл.68 ал.1 т.2 и ал.2 от Наредба за финансиране 

на институциите в системата на предучилищното и училищното образование, 

Общински съвет – Дряново: 
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1. Утвърждава една паралелка в VIII клас с две специалности - „Машини 

и системи с ЦПУ“ - дуална форма на обучение и „Организация на туризма и 

свободното време“, с общ брой 11 ученици, за учебната 2024/2025 год. 

2. Утвърждава една паралелка в IX клас с две специалности - 

„Икономика и мениджмънт“ и „Организация на туризма и свободното време“, с 

общ брой 16 ученици, за учебната 2024/2025 год. 

3. Утвърждава една паралелка в XI клас - професия „Машинен техник“, 

специалност „Машини и системи с ЦПУ“, дуална форма на обучение и с очакван 

недостиг на специалисти на пазара на труда, с общ брой 10 ученици, за 

учебната 2024/2025 год. 

4. Утвърждава една паралелка в XI клас - професия „Организатор на 

туристическа агентска дейност“, специалност „Организация на туризма и 

свободното време", с общ брой 10 ученици, за учебната 2024/2025 год. 

5. Утвърждава една паралелка в XII клас - професия „Машинен техник“, 

специалност „Машини и системи с ЦПУ“, дуална форма на обучение и с очакван 

недостиг на специалисти на пазара на труда, с общ брой 11 ученици, за 

учебната 2024/2025 год. 

6. Утвърждава една паралелка в XII клас - професия „Организатор на 

туристическа агентска дейност“, специалност „Организация на туризма и 

свободното време“, с общ брой 12 ученици, за учебната 2024/2025 год. 

7. Сумата от 9 907,80 лв, необходима за дофинансиране на паралелките 

за учебната 2024/2025 год. ще бъде разчетена в бюджета на Община Дряново 

за 2024г и 2025г. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

Утвърждаване на маломерна паралелка в СУ „Максим Райкович“ - гр. 

Дряново за учебната 2024/2025 г, в съответствие с чл.68 ал.1 т.2 

Наредба за финансирането на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование (вх.№56-00-30-

1/16.08.2024г) /Във връзка с искане от Директора на СУ „М. Райкович“ 

за утвърждаване на маломерна паралелка за учебната 2024/2025 год./ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-жа Декова докладва. 

Татяна Декова, експерт в Дирекция „ИХП“ – Предложението е аналогично с 

предното, само че в случая се касае за утвърждаване на една маломерна 

паралелка в 11 клас, Профил „Природни науки“, с общ брой 12 ученици. Има 

подкрепящо становище на Регионално управление по образование. В случая не 

се налагат средства за дофинансиране. Предвид по-големия брой ученици, 

училището се справя с делегираният бюджет, с който разполага. Така че ние 

предлагаме да бъде дадено положително становище за утвърждаване на тая 

маломерна паралелка, която е тръгнала в годините, вече е 11 клас, да може 

децата да си завършат обучението в профилната паралелка. 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-жо Декова! Любомир Йорданов, моля да 

докладва от името на двете постоянни комисии. 

Любомир Йорданов – Двете постоянни комисии приемат направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ“ приема 

направеното предложение./ 
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Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, въпроси по темата? Не виждам такива. 

Преминаваме в режим на гласуване, уважаеми колеги, по 3-та точка. 

Обикновено мнозинство. Които са съгласни с така направеното предложение, 

моля да гласуват: ЗА – тринадесет. Против – няма. Въздържал се – няма. 

Приема се предложението. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №199 

На основание чл.20 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и във връзка с чл.68 ал.1 т.2 от Наредба за финансирането на 

институциите в системата на предучилищното и училищното образование, 

Общински съвет – Дряново: 

1. Утвърждава една маломерна паралелка в XI клас - Профил „Природни 

науки“ с общ брой 12 ученици, за учебната 2024/2025 год. 

2. Сумата, необходима за дофинансиране на паралелката за целия 

период на обучение е за сметка на делегирания бюджет на СУ „Максим 

Райкович“ – Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

Съгласие за поставяне на мемориален обект - паметна плоча на проф. 

инж. Васил Геров на фасада от сграда на читалището и кметството, 

находяща се в УРЕГУЛИРАН ПОЗЕМЛЕН ИМОТ (УПИ) IV-„Комбинирана 

сграда“ в кв.10 по плана на село Скалско, община Дряново (вх.№59-

00-18-1/12.08.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-н Дянков ще докладва. 

Мирослав Дянков, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми общински 

съветници, от Бисера Йосифова – изпълнителен директор на Национален 

дарителски фонд „13 века България“ постъпи предложение за поставяне на 

паметна плоча на инж. Васил Геров на фасадата на читалището и кметството в 

село Скалско. Мемориалният обект представлява един брой гранитна плоча с 

размери 56 см височина и 70 см широчина. Сградата на читалището и 

кметството представлява двуетажна, масивна, стоманобетонна сграда 

изградена в Урегулиран поземлен имот IV с отреждане „Комбинирана сграда“, 

публична общинска собственост. Съгласно Закона за устройство на територията 

мемориални обекти се поставят с разрешение на общински съвет. Във връзка с 

това предлагам Общински съвет да даде съгласие за поставяне на паметна 

плоча на проф. инж. Васил Геров, на фасадата от сградата на читалището и 

кметството в село Скалско. 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии „Образование, култура, 

библиотечна и информационна дейност“, „Общинска администрация, обществен 

ред и сигурност“ и „Устройство на територията, селско, горско, водно 

стопанство и екология“. Моля г-н Любомир Йорданов да докладва. 

Любомир Йорданов – Трите постоянни комисии приемат направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното 

предложение./ 
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Тодор Георгиев – Колеги, въпроси? /няма/ Преминаваме в режим на 

гласуване в 4-та точка, обикновено мнозинство. Които са съгласни с така 

направеното предложение, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. Против – няма. 

Въздържал се – няма. Приема се предложението. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №200 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.62 ал.8 от Закона за устройство на 

територията, Общински съвет - Дряново дава съгласие за поставяне на 

мемориален обект - паметна плоча на проф. инж. Васил Геров, на фасадата от 

сградата на читалището и кметството в село Скалско, находяща се в 

УРЕГУЛИРАН ПОЗЕМЛЕН ИМОТ (УПИ) IV - „Комбинирана сграда“ в кв.10 по 

плана на с. Скалско, община Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА 

Разместване на кредити по бюджета и капиталовата програма на КСУВХ 

Дряново към 31.08.2024 г (вх.№26-00-38-1/09.08.2024г) /Във вр. с 

предложени на Директора на Комплекс за социални услуги за 

възрастни хора - гр. Дряново от 02.08.2024г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Красимир Димитров, директор на Дирекция „МДТБФ“ – Добър ден на всички 

присъстващи на днешната сесия на Общински съвет – Дряново! Уважаеми 

общински съветници, в Общинска администрация – Дряново е постъпило 

предложение от г-н Христо Ангелов – директор на Комплекс за социални услуги 

за възрастни хора - Дряново относно разместване на кредити по бюджета и 

капиталовата програма на КСУВХ за 2024 год. Съответно по-подробно за 

разместването мога да дам следните данни – разходите предвидени 

първоначално в бюджета на Община Дряново за 2024 год. за закупуване на 

беседка, за закупуване на моторна резачка, за закупуване на професионални 

сушилни машини, за доставка на фургон за храна и съответно другите разходи, 

които е предложено да бъдат намалени са разходите за материали – общата 

стойност на предложеното намаление от всички тези изброени разходи е 7480 

лв и съответно с тази сума е предложено да бъде завишена предвидената сума 

за закупуване на 4 на брой професионални перални машини. В първоначалният 

вариант на бюджета предвидената сума беше 20 520 лв, съответно 

предвидената нова сума е 28 000 лв. Съответно предлагаме да бъде взето 

решение, на основание чл.21 ал.1 т.6 от ЗМСМА и във връзка с чл.124 ал.2 от 

Закона за публичните финанси да бъдат извършени промени в бюджета на 

КСУВХ Дряново. 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Димитров! Становища на постоянните 

комисии в 5-та точка. Ще помоля председателя на финансовата комисия г-н 

Александър Македонски да докладва от името на двете постоянни комисии. 

Заповядайте! 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, имате ли въпроси? 
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Тихомир Трифонов – Искам да си направя самоотвод по точката. 

Тодор Георгиев – Добре. Благодаря Ви за коректността! Има ли други 

въпроси? Не виждам такива. Преминаваме в режим на гласуване. За протокола 

– гласуването е 7 гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов Самоотвод 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

След направен самоотвод от 1 общински съветник, 

гласували: ЗА – 10; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 2. 

След направен самоотвод от 1 общински съветник и проведено обсъждане и 

гласуване, с 10 /десет/ гласа ЗА, нула гласа ПРОТИВ и 2 /два/ гласа 

ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №201 

1. На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.2 от Закона за публичните 

финанси, Общински съвет - Дряново извършва промени в бюджета на КСУВХ 

Дряново, както следва: 

1.1. По разходната част на бюджета в дейност 1530 - Център за настаняване от 

семеен тип ЦНСТПЛПР Дряново: 

Дейност 1530 - Център за настаняване от семеен тип ЦНСТПЛПР Дряново - 

общо 

§ Наименование Сума 

увеличение 

§ Наименование Сума 

намаление 

5205 Придобиване на ст. 

инвентар 

6020,00 5203 Придобиване на др. 

об.,машини и съор. 

1140,00 

   5219 Придобиване на др. 

ДМА 

3010,00 

   1015 Разходи за м-ли 1870,00 

 Всичко увеличение: 6020 лв  Всичко намаление: 6020 лв 
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Дейност 1530 - Център за настаняване от семеен тип ЦНСТПЛПР Дряново – 2 

§ Наименование Сума 

увеличение 

§ Наименование Сума 

намаление 

5205 Придобиване на ст. 

инвентар 

1870,00 5219 Придобиване на др. 

ДМА 

1870,00 

 Всичко увеличение: 1870 лв  Всичко намаление: 1870 лв 

Дейност 1530 - Център за настаняване от семеен тип ЦНСТПЛПР Дряново – 3 

§ Наименование Сума 

увеличение 

§ Наименование Сума 

намаление 

5205 Придобиване на ст. 

инвентар 

1140,00 5203 Придобиване на др. 

об., машини и съор. 

1140,00 

 Всичко увеличение: 1140 лв  Всичко намаление: 1140 лв 

Дейност 1530 - Център за настаняване от семеен тип ЦНСТПЛПР Дряново – 5 

§ Наименование Сума 

увеличение 

§ Наименование Сума 

намаление 

5205 Придобиване на ст. 

инвентар 

1140,00 5219 Придобиване на др. 

ДМА 

1140,00 

 Всичко увеличение: 1140 лв  Всичко намаление: 1140 лв 

Дейност 1530 - Център за настаняване от семеен тип ЦНСТПЛПР Дряново – 7 

§ Наименование Сума 

увеличение 

§ Наименование Сума 

намаление 

5205 Придобиване на ст. 

инвентар 

1870,00 1015 Разходи за материали 1870,00 

 Всичко увеличение: 1870 лв  Всичко намаление: 1870 лв 

1.2. Разместване по обекти от капиталовата програма 

Наименование на обекта Сума 

увеличение 

Сума 

намаление 

Закупуване на професионални перални машини 4 бр. 7480,00  

Доставка и монтаж на склад - фургон за приемане на храна  1870,00 

Закупуване на професионални сушилни машини 2 бр.  1460,00 

Закупуване на моторна резачка  1140,00 

Закупуване и монтаж на беседка  1140,00 

Всичко: 7480 лв 5610 лв 

2. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите промени, 

считано от датата на взетото решение. 

 



Протокол №13 на Общински съвет – Дряново от 22.08.2024г. 

Стр. 19 от 54 

 

 

 

 

Тодор Георгиев – Приема се предложението. Някой ако желае да добави 

нещо по тази точка извън протокола? Не виждам и не чувам. Продължаваме със 

6-та точка. 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА 

Приемане на решение за изразяване на предварително съгласие за 

извършване на продажба на имоти - частна общинска собственост, 

представляващи: общинско жилище, находящо се на ул. „Ген. Николай 

Столетов“ №24 ет.1, гр. Дряново, на наемателя Маринела Тодорова 

Нинева и общинско жилище, находящо се на ул. „Ген. Николай 

Столетов“ №24 ет.2, гр. Дряново, на наемателя Радка Иванова Танева 

(вх.№22-00-941/16.08.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Диляна Джеджева – Г-н Великов ще докладва. 

Желязко Великов, експерт в Дирекция „ИХП“ – Добър ден! Уважаеми 

общински съветници, в Общинска администрация – Дряново постъпиха две 

заявления, едното от Радка Танева, другото от Маринела Нинева, във връзка 

със закупуване на общинско жилище находящо се на ул. „Ген. Николай 

Столетов“ №24. Става дума за етаж 1 и етаж 2. С протокол от Комисията, 

назначена от Кмета на Община Дряново на основание чл.8 ал.1 от Наредбата 

за условията и реда за установяване на жилищни нужди и за настаняване под 

наем в общински жилища, е разгледала постъпилите искания и е дала 

становище, че са налице условия за продажба на двата имота. С цел 

гореизложеното, предлагам Общински съвет – Дряново да вземе следното 

решение, за извършване на продажба на имоти - частна общинска собственост, 

представляващи общинско жилище, находящо се на ул. „Ген. Николай 

Столетов“ №24. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии, моля г-н 

Македонски да докладва. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И двете комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Въпроси? Коментирахме в заседанието на постоянните 

комисии, така че ще го спестим в сесията. Ако няма други въпроси? Юмерова, 

заповядайте! 

Надежда Киселкова-Юмерова – Благодаря, г-н Георгиев! Моят въпрос е по-

скоро уточняващ към Общинска администрация. Като се запознах с Наредбата 

за условията и реда за установяване на жилищни нужди и за настаняване под 

наем в общински жилища, в Приложение 1 е списък на общинските жилища за 

настаняване под наем. Тук са посочени адреси. Улица „Генерал Николай 

Столетов“ фигурира само номер двадесет и шест, етаж номер 1 и 2, а в 

заявлението е посочена ул. „Генерал Николай Столетов“ №24. Техническа 

грешка ли има или трябва да се актуализира този списък? Благодаря! 

Желязко Великов – Няма техническа грешка. Имаше преди време проблем с 

адреса на общинското жилище, който беше променен вече в Общината. Мисля 

че трябва и там в наредбата да се…, да, списъкът не сме го оправили. 

Надежда Киселкова-Юмерова – А други корекции дали е необходимо, за 

адреси, да се извършат или касае само за тази улица? 
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Желязко Великов – Само за тази улица става въпрос. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-жо Юмерова! Други въпроси? /няма/ Седем 

гласа, поименно. Преминаваме в режим на гласуване по 6-та точка, уважаеми 

колеги. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 1. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 1 /един/ глас ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №202 

На основание чл.21 ал.2, предл. четвърто във връзка с ал.1 т.8 и т.23 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, Общински 

съвет - Дряново изразява предварително съгласие за извършване на продажба 

на имоти - частна общинска собственост, представляващи: 

- общинско жилище, находящо се на ул. „Ген. Николай Столетов“ №24 

ет.1, гр. Дряново. 

- общинско жилище, находящо се на ул. „Ген. Николай Столетов“ №24 

ет.2, гр. Дряново. 

 

ПО ТОЧКА СЕДМА 

Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба на имот - 

частна общинска собственост, представляващ: УПИ V от кв.1 по плана 

на с. Соколово, общ. Дряново, заедно с построената в него Масивна 

сграда /Кметство, детска градина и сладкарница/ (вх.№58-00-137-

1/16.08.2024г) /Във вр. с Решение №175 от 27.06.2024г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Докладва г-жа Христова. 

Ани Христова, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми общински съветници, 

предложението е във връзка с постъпило заявление от фирма „Чех Йосиф 

Новосад“ с искане да закупи имот общинска собственост, а именно кметството в 

село Соколово. С ваше предходно решение на Общински съвет – Дряново, за 
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имотът - заедно с построената в него масивна сграда, е съставен акт за частна 

общинска собственост. Инвестиционните намерения на дружеството са 

свързани с необходимостта от допълнителен сграден фонд и в тази връзка 

фирмата заявява нейните инвестиционни намерения. Във връзка с това 

предлагаме Общински съвет да даде съгласие за откриване на процедура за 

продажба на имота като предлагаме тя да бъде с публичен търг с явно 

наддаване. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянните комисии – 

ФИПКОП и „Здравеопазване, социални дейности и жилищно настаняване“. Моля 

отново г-н Александър Македонски – председател на ФИПКОП, да докладва от 

името на двете постоянни комисии. Заповядайте! 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Двете постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Въпроси? Не виждам и не чувам такива. В 7-

ма точка, за протокола – 7 гласа, поименно. Преминаваме и по-точно влизаме в 

режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов - 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №203 

1. На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и чл.5 

ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Общински съвет - Дряново допълва Програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Дряново 

през 2024г (приета с Решение №67 от Протокол №6/31.01.2024г на ОбС-

Дряново), като в раздел II. „Имоти, които общината има намерение да 

предложи за продажба през 2024г“ добавя т.30 „УПИ V от кв.1 по плана на с. 

Соколово, общ. Дряново, с площ 495 м2, заедно с построената в него Масивна 
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сграда (Кметство, детска градина и сладкарница) със ЗП 190 м2, 2 ет. с 

предназначение - Административна сграда“. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.35 ал.1 от Закона за общинската 

собственост и чл.37 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава съгласие 

да се открие процедура за продажба на общински имот - частна общинска 

собственост, а именно: УПИ V от кв.1 по плана на с. Соколово, общ. Дряново, с 

площ 495 м2, заедно с построената в него Масивна сграда (Кметство, детска 

градина и сладкарница) със ЗП 190 м2, 2 ет., с предназначение -

Административна сграда, чрез публичен търг с явно наддаване. 

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да внесе в Общински съвет - 

Дряново оценка за начална пазарна цена на имота, изготвена от независим 

лицензиран експерт-оценител, както и да извърши всички фактически и правни 

действия за провеждане на процедурата по продажба, включително и 

определяне на условията по нея и сключване на договор с лицето определено 

за купувач. 

 

ПО ТОЧКА ОСМА 

Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба, 

определяне на начална пазарна цена и начин за продажба на имот - 

частна общинска собственост, представляващ: Поземлен имот (ПИ) 45, 

който попада в терен отреден за „читалище, църква" от кв.9 по плана 

на с. Караиванца, общ. Дряново, заедно с построената в него 

полумасивна сграда /читалище/ (вх.№07-00-89/16.08.2024г) /Във вр. 

с Решение №29 от 23.12.2019г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Докладва Ани Христова. 

Ани Христова, експерт в Дирекция „АСОС“ – Предложението е свързано във 

връзка с постъпила молба от Фондация „Инициатива за селата“, 

представлявана от Пламен Кирилов – директор на Фондацията, с искане за 

закупуване на поземлен имот, заедно с построената в него сграда – читалище. 

Предлагаме имота да бъде продаден чрез публичен търг с явно наддаване като 

за целта е изготвена и експертна оценка в размер на осемнадесет хиляди 

осемстотин петдесет и два лева с включен ДДС за земята. 

Тодор Георгиев – Благодаря на Ани Христова! От името на двете постоянни 

комисии, към които беше насочен този материал в 8-ма точка, г-н Александър 

Македонски, моля да докладвате. 

Александър Македонски – Благодаря Ви, г-н Георгиев! И двете постоянни 

комисии приемат предложението с добавянето на 200 лв за пазарната оценка. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ и ПК „ЗСДЖН“ приемат проекта за решение с 

предложената промяна в началната тръжна пазарна цена, а именно – да бъде 

завишена с 200 лв. Комисиите предлагат на Общински съвет – Дряново да 

определи начална тръжна продажна цена за имота в размер на 19 052 лв с 

включен ДДС за земята (18 852 + 200)./ 

Тодор Георгиев – Колеги, имате ли въпроси по тази точка? Не виждам такива. 

Влизаме в режим на гласуване в 8-ма точка. Седем гласа, поименно. 
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Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева Въздържам се * 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 1. 

(*) Антоанета Ставрева – Аз се въздържам, заради институцията читалище 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 1 /един/ глас ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №204 

1. На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и чл.5 

ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Общински съвет - Дряново допълва Програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Дряново 

през 2024г (приета с Решение №67 от Протокол №6/31.01.2024г на ОбС-

Дряново), като в раздел II. „Имоти, които Общината има намерение да 

предложи за продажба през 2024г“ добавя т.31 „Поземлен имот (ПИ) 45, който 

попада в терен отреден за „читалище, църква“, от кв.9 по плана на с. 

Караиванца, общ. Дряново, с площ 361 м2, заедно с построената в него 

полумасивна сграда (читалище) на 2 ет. със ЗП 125 м2“. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.35 ал.1 от Закона за общинската 

собственост и чл.37 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава съгласие 

да се открие процедура за продажба на общински имот - частна общинска 

собственост, а именно: Поземлен имот (ПИ) 45, който попада в терен отреден 

за „читалище, църква“, от кв.9 по плана на с. Караиванца, общ. Дряново, с 

площ 361 м2, заедно с построената в него полумасивна сграда (читалище) на 2 

ет. със ЗП 125 м2, чрез публичен търг с явно наддаване. 

3. Определя начална тръжна продажна цена за провеждането на 

публичен търг с явно наддаване за продажба на имот, частна общинска 

собственост, представляващ: Поземлен имот (ПИ) 45, който попада в терен 

отреден за „читалище, църква“, от кв.9 по плана на с. Караиванца, общ. 

Дряново, с площ 361 м2, заедно с построената в него полумасивна сграда 

(читалище) на 2 ет. със ЗП 125 м2 в размер на 19 052.00 лв /деветнадесет 
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хиляди и петдесет и два лева/ за горепосочения имот с включен ДДС за 

земята. 

4. Възлага на Кмета на Община Дряново да извърши всички фактически 

и правни действия за провеждане на процедурата по продажба, включително 

да определи условията по нея и да сключи договор с лицето определено за 

купувач. 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТА 

Включване на обект в разчета за капиталовите разходи на Община 

Дряново за 2024 г (вх.№07-00-84/13.08.2024г) /Закупуване на 2 

лаптопа/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-н Димитров ще докладва. 

Красимир Димитров, директор на Дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, в Община Дряново е постъпило предложение от Тихомир Цонев, 

завеждащ военен отдел при Общината, относно необходимостта от закупуване 

на два броя лаптопи. Същите ще бъдат използвани за нуждите на военния 

отдел и управлението на мобилизационната подготовка в Община Дряново. 

Съответно предлагаме да бъде взето решение, на основание гореизложеното, 

да бъдат включени в разчета на капиталовите разходи за 2024г - обект 

„Закупуване на 2 броя лаптопи“, на обща стойност до четири хиляди и 

петстотин лева с ДДС. …………… е тук. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Отново г-н Македонски да докладва от името на 

двете постоянни комисии – ФИПКОП и „Общинска администрация“, към които 

беше насочен материала. Заповядайте, г-н Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянните 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Имате ли въпроси? /няма/ Благодаря ви! Преминаваме в 

режим на гласуване. Отново, за протокола, в 9-та точка – 7 гласа, поименно, 

ни трябват за приемане на предложението. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 
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ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №205 

1. На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.1 и ал.2 от Закона за 

публичните финанси, Общински съвет – Дряново дава съгласие да бъде 

включен в разчета на капиталовите разходи за 2024г обект: „Закупуване на 

два броя лаптопи“ на обща стойност до 4500 лв с ДДС. 

2. Гореспоменатия обект да бъде отразен в бюджета на Общинска 

администрация на Община Дряново в дейност 282 „Отбранително- 

мобилизационна подготовка, поддържане на запаси и мощности“, § 5201 

„Придобиване на компютри и хардуер“. 

3. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 

 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТА 

Промяна на обекти включени в „Списък на обекти, предлагани за 

финансиране през 2024 г. с целева субсидия, собствени бюджетни 

средства и преходни остатъци и други средства“ (вх.№07-00-

85/13.08.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Докладва Красимир Димитров. 

Красимир Димитров, директор на Дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, предлагаме на вашето внимание да бъде взето решение за промяна 

на обектите включени в списък на обекти, предлагани за финансиране през 

2024 г. в Община Дряново. След преглед на обектите се установи, че са 

настъпили промени приети след предходни решения на Общински съвет – 

Дряново и има необходимост от извършване на промени и размествания на 

обекти, изключване на обекти, включване на нови обекти и промяна на 

стойността на някои от обектите от разчета на капиталовата програма на 

Община Дряново. Съответно е приложен към предложението списък с обектите. 

Всъщност да направя едно допълнително уточнение, че след извършен 

допълнителен преглед, се установи че е пропуснат да бъде включен един 

обект, който днес е добавен към списъка и е приложен към предложението. 

Става въпрос за обект в част 4-та в капиталовата програма на Община Дряново 

за 2024г – „IV. Капиталови разходи, финансирани от други източници“, става 

въпрос за текущия проект за извършвания в момента ремонт на покрива на 

Община Дряново. Той е добавен като т.9 в част IV-та като обект „Внедряване 

на мерки за енергийна ефективност в сградата на Общинска администрация 

Дряново и изграждане на фотоволтаична централа на покрива на сградата“. 

Стойността на този обект е осемстотин и пет хиляди и петдесет лева. Съответно 

разместванията, включванията, изключванията на обекти са изложени в 

предложението към Общински съвет – Дряново. Съответно предлагаме да бъде 

взето решение, на основание чл.21 ал.1 т.6 от ЗМСМА и във връзка с чл.124 

ал.2 от Закона за публичните финанси, да бъдат извършени промени в 

капиталовата програма на  Община Дряново за 2024г. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии в т.10. Отново ще 

помоля г-н Македонски – моля да докладвате! 
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Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И трите постоянните 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, имате ли въпроси? Не виждам такива. В 10-та точка 

– 7 гласа, поименно е гласуването. И преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова Въздържам се 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 1. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 1 /един/ глас ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №206 

1. На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.2 от Закона за публичните 

финанси, Общински съвет - Дряново извършва промени в капиталовата 

програма на  Община Дряново за 2024г съгласно Приложение №1 „Списък на 

обекти, предлагани за финансиране през 2024г с целева субсидия, собствени 

бюджетни средства и преходни остатъци и други средства“. 

2. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 

 

ПО ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА 

Кандидатстване на Община Дряново за инвестиционен кредит 

/кредитна линия/ от банкова институция или друга финансираща 

организация (вх.№07-01-550/06.08.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Красимир Димитров, директор на Дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, Община Дряново е бенефициент и изпълнява договор по проект 

„Прилагане на мерки за енергийна ефективност на системи за външно 

изкуствено улично осветление на община Дряново, включващ населените места 

гр. Дряново, с. Царева ливада, с. Гостилица и с. Ганчовец“. Финансирането на 

дейностите по проекта е осигурено съгласно сключен договор между Община 
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Дряново и Министерството на енергетиката. Съответно общата стойност на 

изпълнение на проекта е 982 247,35 лв с ДДС. Съгласно условията на 

сключения договор Община Дряново е извършила авансово плащане в размер 

на 30 % от стойността на сключения договор. Предстои второто, междинно 

плащане в размер на 50 % от стойността на договора и окончателно плащане в 

размер на 20 % след приключване на дейностите и подписване на Констативен 

акт за установяване годността за приемане на строежа. Съответно с оглед  на 

голямата стойност на проекта и ограничените финансови възможности на 

Община Дряново, предлагаме Общински съвет да вземе решение Община 

Дряново да кандидатства за инвестиционен кредит за покриване стойността на 

дейностите по горепосочения проект като параметрите на този инвестиционен 

кредит са посочени в предложението към Общински съвет – Дряново. 

Съответно, на основание чл.21 ал.1 т.10, чл.27 ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, във връзка с чл.5 ал.1 т.5 

и чл.17 от Закона за общинския дълг, чл.32 от Закона за публичните финанси и  

Наредбата за условията и реда за съставяне на бюджетната прогноза за 

местните дейности за следващите три години и за съставяне, приемане, 

изпълнение и отчитане на бюджета на Община Дряново, предлагаме да дадете 

съгласие Община Дряново да сключи договор за кредит от банкова институция 

или друга финансираща организация. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Димитров! Становища на постоянните 

комисии. Отново г-н Александър Македонски да докладва, като председател на 

ФИПКОП, да докладва от името на 3-те постоянни комисии. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И трите постоянни 

комисии приема предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси? /няма/ Преминаваме в режим на 

гласуване в 11-та точка. Седем гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова Въздържам се 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 1. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 1 /един/ глас ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 
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РЕШЕНИЕ №207 

На основание чл.21 ал.1 т.10, чл.27 ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, във връзка с чл.5 ал.1 т.5 и чл.17 

от Закона за общинския дълг, чл.32 от Закона за публичните финанси и раздел 

XI от Наредбата за условията и реда за съставяне на бюджетната прогноза за 

местните дейности за следващите три години и за съставяне, приемане, 

изпълнение и отчитане на бюджета на Община Дряново, Общински съвет – 

Дряново 

РЕШИ: 

1. Дава съгласие Община Дряново да сключи договор за кредит от 

банкова институция или друга финансираща организация, по силата на който 

да поеме краткосрочен общински дълг с цел осигуряване на средства 

необходими за извършване на плащания по проект „Прилагане на мерки за 

енергийна ефективност на системи за външно изкуствено улично осветление на 

община Дряново, включващ населените места гр. Дряново, с. Царева ливада, с. 

Гостилица, с. Ганчовец", както и за възстановяване на вече платени от Община 

Дряново разходи по проекта, със следните параметри: 

1.1. Максимален размер на дълга - до 982 247,35 лв. 

1.2. Валута на дълга - български лева. 

1.3. Вид на дълга - краткосрочен дълг, поет с договор за общински заем. 

1.4. Максимален лихвен процент - ОЛП (основен лихвен процент) плюс 

максимална надбавка от 4,5 %. 

1.5. Условия за погасяване: 

1.5.1. Срок на погасяване - до 12 месеца считано от датата на 

подписване на договора за кредит, с възможност за предсрочно погасяване 

изцяло или на части, без такса за предсрочно погасяване. 

1.5.2. Източници за погасяване на главницата - чрез плащанията от 

Министерство на енергетиката съгласно Договор за изпълнение на проект 

№BG-RRP-4.025-0003 по Национален план за възстановяване и устойчивост 

и/или от собствени бюджетни средства. 

1.6. Начин на обезпечаване: 

■ Учредяване на залог по реда на Закона за особените залози върху 

настоящи и бъдещи парични вземания по банкова сметка за бюджетни средства 

в лева на Община Дряново, по която постъпват след централизация приходите 

по бюджета на Община Дряново, както и върху всички настоящи и бъдещи 

парични вземания на Община Дряново, представляващи настоящи и бъдещи 

приходи на Община Дряново по чл.45 ал.1 т.1, букви от „а“ до „ж“ от Закона за 

публичните финанси, и бюджетни взаимоотношения на Община Дряново по 

чл.52 ал.1 т.1 буква „б“ от Закона за публичните финанси. 

■ Учредяване на залог върху вземанията на Община Дряново по Договор 

за изпълнение на проект №BG-RRP-4.025-0003 по Национален план за 

възстановяване и устойчивост, сключен с Министерство на енергетиката. 

1.7. Такси и комисионни - за проучване и анализ до 0,15%, комисионна 

за управление до 1% и комисионна за ангажимент до 1%. 

1.8. Влияние на финансирането и на разходите по обслужване на дълга - 

разходите по обслужване на кредита са до 2500 лв месечно за лихва и до 500 

лв месечно комисионна за управление. 

2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Дряново да проведе 

процедура за избор на финансираща институция съгласно Раздел XI от 

Наредбата за условията и реда за съставяне на бюджетната прогноза за 
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местните дейности за следващите три години, и за съставяне, приемане, 

изпълнение и отчитане на бюджета на Община Дряново. 

3. За обезпечаване на отпуснатия кредит дава съгласие да бъдат 

учредени: 

■ Залог върху настоящи и бъдещи парични вземания по банкова сметка 

за бюджетни средства в лева на Община Дряново, по която постъпват след 

централизация приходите по бюджета на Община Дряново, както и върху 

всички настоящи и бъдещи парични вземания на Община Дряново, 

представляващи настоящи и бъдещи приходи на Община Дряново по чл.45 ал.1 

т.1, букви от „а“ до „ж“ от Закона за публичните финанси, и бюджетни 

взаимоотношения на Община Дряново по чл.52 ал.1 т.1 буква „б“ от Закона за 

публичните финанси. 

■ Залог върху вземанията на Община Дряново по Договор за 

изпълнение на проект №BG-RRP-4.025-0003 по Национален план за 

възстановяване и устойчивост, сключен с Министерство на енергетиката 

4. Упълномощава Кмета на Община Дряново да предприеме 

необходимите правни и фактически действия по подписването на договор за 

инвестиционен кредит и договор за залог. 

 

ПО ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА 

Кандидатстване на Община Дряново за краткосрочен заем /кредитна 

линия/ от банкова институция (вх.№07-00-88/15.08.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-н Димитров отново ще докладва. 

Красимир Димитров, директор на Дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, Община Дряново извършва дейности и работи по редица проекти, 

финансирани по оперативни програми с европейски и национални средства. 

Също така се работи по множество обекти от капиталовата програма на 

Общината, като допълнително Община Дряново – тази година се налага да 

отпусне финансиране на МИГ „Дряново-Трявна“ и на някои от Читалищата, 

регистрирани на територията на Общината, за което има взети предходни 

решения от Общински съвет – Дряново. Също така Община Дряново от няколко 

години насам ползва краткосрочен заем /кредитна линия/ от банкова 

институция, който предстои да изтече през м. октомври тази година. Съответно 

гласуваната миналата година сума на стойност триста хиляди лева към момента 

е усвоена и се използва, съответно Община Дряново няма възможност да 

погаси средствата усвоени по тази кредитна линия, и се налага да бъде 

удължен срока за още една година. Поради необходимостта от допълнителни 

средства, казах го преди, за отпускане на гласуваните преди това заеми на 

няколко читалища и МИГ „Дряново-Трявна“, предлагаме Общински съвет – 

Дряново да вземе решение да даде съгласие на Община Дряново да поеме 

краткосрочен общински дълг формиран от заем /кредитна линия/ от банкова 

институция, с цел оборотни средства за покриване на временна необходимост 

от парични средства за дейността на Община Дряново, с максимален размер на 

дълга до четиристотин хиляди лева и параметри на дълга посочени в 

предложението към Общински съвет – Дряново. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии в 12-та точка. Г-н 

Македонски, докладвайте. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И трите постоянни 

комисии приемат предложението. 
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/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Имате ли въпроси, колеги, в 12-та точка? Не виждам. Седем 

гласа, поименно е гласуването, което ни трябва за приемането на 

предложението в 12-та точка. В режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №208 

На основание чл.21 ал.1 т.10, чл.27 ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, във връзка с чл.5 ал.1 т.5 и чл.17 

от Закона за общинския дълг, чл.32 от Закона за публичните финанси и раздел 

XI от Наредбата за условията и реда за съставяне на бюджетната прогноза за 

местните дейности за следващите три години и за съставяне, приемане, 

изпълнение и отчитане на бюджета на Община Дряново, Общински съвет – 

Дряново 

РЕШИ: 

1. Дава съгласие Община Дряново да поеме краткосрочен общински дълг 

формиран от заем /кредитна линия/ от банкова институция, с цел оборотни 

средства за покриване на временна необходимост от парични средства за 

дейността на Община Дряново, включително разплащане на междинни и 

окончателни плащания по европейски проекти със следните параметри: 

1.1. Максимален размер на дълга - до 400 000 лв. 

1.2. Валута на дълга - български лева. 

1.3. Вид на дълга - краткосрочен дълг, поет с договор за общински заем. 

1.4. Максимален лихвен процент - ОЛП (основен лихвен процент) плюс 

максимална надбавка от 4,5%. 

1.5. Срок на погасяване - до 12 месеца считано от датата на подписване 

на договора с банката. 

1.6. Начин на погасяване - по погасителен план. 
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1.7. Начин на обезпечаване - учредяване на залог по реда на Закона за 

особените залози върху настоящи и бъдещи парични вземания по банкова 

сметка за бюджетни средства в лева на Община Дряново, по която постъпват 

след централизация приходите по бюджета на Община Дряново, както и върху 

всички настоящи и бъдещи парични вземания на Община Дряново, 

представляващи настоящи и бъдещи приходи на Община Дряново по чл.45 ал.1 

т.1, букви от „а“ до „ж“ от Закона за публичните финанси, и бюджетни 

взаимоотношения на Община Дряново по чл.52 ал.1 т.1 буква „б“ от Закона за 

публичните финанси. 

1.8. Такси и комисионни - за проучване и анализ до 0,15%, комисионна 

за управление до 1% и комисионна за ангажимент до 1%. 

1.9. Влияние на финансирането и на разходите по обслужване на дълга - 

разходите по обслужване на кредита са до 1500 лв месечно за лихва и до 250 

лв месечно комисионна за управление. 

2. Възлага и делегира права на Кмета на Община Дряново да проведе 

процедура за избор на кредитна институция съгласно Раздел XI от Наредбата 

за условията и реда за съставяне на бюджетната прогноза за местните 

дейности за следващите три години, и за съставяне, приемане, изпълнение и 

отчитане на бюджета на Община Дряново. 

3. За обезпечаване на отпуснатия кредит дава съгласие да бъде учреден 

залог върху настоящи и бъдещи парични вземания по банкова сметка за 

бюджетни средства в лева на Община Дряново, по която постъпват след 

централизация приходите по бюджета на Община Дряново, както и върху 

всички настоящи и бъдещи парични вземания на Община Дряново, 

представляващи настоящи и бъдещи приходи на Община Дряново по чл.45 ал.1 

т.1, букви от „а“ до „ж“ от Закона за публичните финанси, и бюджетни 

взаимоотношения на Община Дряново по чл.52 ал.1 т.1 буква „б“ от Закона за 

публичните финанси. 

4. Упълномощава Кмета на Община Дряново да предприеме 

необходимите правни и фактически действия по подписването на договор за 

краткосрочен общински заем и договор за залог. 

 

ПО ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА 

Даване на съгласие за безвъзмездно прехвърляне на правото на 

собственост върху имоти - публична общинска собственост, с НТП: 

язовир, в собственост на Държавата (вх.№07-00-87/15.08.2024г) 

/Язовир в с. Гостилица/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Уважаеми общински 

съветници, следващото предложение е свързано със състоянието на язовир 

„Гостилица“, който към момента е изведен от експлоатация, и възможностите, 

които дава Закона за водите - правото на собственост върху язовирите 

публична общинска собственост да се прехвърлят безвъзмездно на Държавата с 

цел тяхното стопанисване. Имайки предвид и т.3 от Решение №458 от 2021г на 

Общински съвет - Дряново, с което се дава съгласие, но се установяват някои 

неточности в кадастралната карта. Община Дряново е предприела действия за 

поправка на кадастралната карта, които вече са отразени и с това решение 
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предлагаме като 1-ва точка Общински съвет да отмени взетото вече решение – 

т.3 от решение №458, с което се дава съгласие за безвъзмездно прехвърляне в 

собственост на Държавата на поземления имот на язовир в село Гостилица. С 

т.2 – да се допълни Програмата за управление и разпореждане с имоти, 

общинска собственост с новите имоти, които са образувани, които 

представляват част от водностопанската система - язовир „Гостилица“, а 

именно – изброените в решението поземлени имоти. И с т.3 - Общински съвет 

дава съгласие за безвъзмездно прехвърляне в собственост на Държавата на 

изброените поземлени имоти, които са част от водностопанската система - 

язовир „Гостилица“. 

Тодор Георгиев – Благодаря! От името на всички постоянни комисии към 

които беше адресиран материала, моля инж. Светослав Минчев да докладва. 

Светослав Минчев – И трите постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, някакви въпроси към тази точка, по темата? Не 

виждам. Отново 7 гласа, поименно. Преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов - 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №209 

1. На основание чл.21 ал.2, предложение четвърто, във връзка с ал.1 

т.23 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

Общински съвет - Дряново отменя т.3 от свое решение №458 от Протокол №48 

от 29.12.2021г, с което дава съгласие за безвъзмездно прехвърляне в 

собственост на Държавата на поземлен имот с идентификатор 17350.271.827 по 

КК на село Гостилица (стар №000827 по КВС), публична общинска собственост, 

трайно предназначение на територията: заета от води и водни обекти, начин 

на трайно ползване: язовир. 
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2. На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и чл.5 

ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Общински съвет - Дряново допълва Програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Дряново 

през 2024 година (приета с Решение №67 от Протокол №6/31.01.2024г на ОбС-

Дряново) в Раздел II.I „Имоти, които Община Дряново има намерение 

безвъзмездно да прехвърли в собственост на Държавата - водни обекти, 

публична общинска собственост“, както следва: 

- Поземлен имот с идентификатор 17350.271.837 по КК на с. Гостилица, 

публична общинска собственост, вид територия: Територия, заета от води и 

водни обекти, начин на трайно ползване: За водностопанско, 

хидромелиоративно съоръжение. 

- Поземлен имот с идентификатор 17350.271.838 по КК на с. Гостилица, 

публична общинска собственост, вид територия: Територия, заета от води и 

водни обекти, начин на трайно ползване: За водностопанско, 

хидромелиоративно съоръжение. 

- Поземлен имот с идентификатор 17350.271.839 по КК на с. Гостилица, 

публична общинска собственост, вид територия: Територия, заета от води и 

водни обекти, начин на трайно ползване: За водностопанско, 

хидромелиоративно съоръжение. 

3. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка чл.19а ал.1 и ал.3 от Закона за водите 

Общински съвет - Дряново дава съгласие за безвъзмездно прехвърляне в 

собственост на Държавата на следните поземлени имоти: 

3.1. Поземлен имот с идентификатор 17350.271.827 по КК на село 

Гостилица (стар №000827 по КВС), площ 56236 кв.м, публична общинска 

собственост, вид територия: Територия, заета от води и водни обекти, начин на 

трайно ползване: Язовир. 

3.2. Поземлен имот с идентификатор 17350.271.837 по КК на с. 

Гостилица, площ 3692 кв.м, публична общинска собственост, вид територия: 

Територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: За 

водностопанско, хидромелиоративно съоръжение. 

3.3. Поземлен имот с идентификатор 17350.271.838 по КК на с. 

Гостилица, площ 13555 кв.м, публична общинска собственост, вид територия: 

Територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: За 

водностопанско, хидромелиоративно съоръжение. 

3.4. Поземлен имот с идентификатор 17350.271.839 по КК на с. 

Гостилица, площ 5071 кв.м, публична общинска собственост, вид територия: 

Територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: За 

водностопанско, хидромелиоративно съоръжение. 

4. Възлага на кмета на Община Дряново да осъществи всички 

необходими фактически и правни действия по изпълнение на настоящото 

решение. 
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ПО ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА 

Одобряване на план-схема за поставяне на преместваем обект - 

беседка в поземлен имот /ПИ/ 23947.501.1870 по кадастралната карта 

/КК/ на гр. Дряново (вх.№07-00-82/05.08.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мирослав Дянков, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми общински 

съветници, във връзка с инвестиционно намерение на Община Дряново е 

изготвена план-схема за поставяне на преместваем обект – беседка, в 

урегулиран поземлен имот V с отреждане за зеленина, публична общинска 

собственост. Преместваемият обект представлява 1 брой дървена беседка с 

площ 9 кв.м и съгласно разпоредбите на Закона за устройство на територията в 

паркове и градини поставянето на преместваеми обекти се извършва с решение 

на общински съвет. Във връзка с това предлагам Общински съвет – Дряново да 

одобри план-схема за поставяне на преместваем обект - беседка в поземлен 

имот отреден за зеленина. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Дянков! Становища на постоянните 

комисии. Инж. Светослав Минчев, моля да докладва. 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни комисии 

приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, имате ли въпроси по 14-та точка? Тъй като не 

виждам такива, преминаваме към гласуване. Обикновено мнозинство. Които са 

съгласни с така направеното предложение, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. 

Против – няма. Въздържал се – няма. Приема се единодушно и 14-та точка. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №210 

На основание чл.17 ал.1 т.1 и чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и във връзка с чл.56 ал.8 от Закона 

за устройство на територията, Общински съвет – Дряново одобрява план-схема 

за поставяне на преместваем обект - беседка в поземлен имот /ПИ/ с 

идентификатор 23947.501.1870 по кадастралната карта /КК/ на гр. Дряново, 

който попада в УРЕГУЛИРАН ПОЗЕМЛЕН ИМОТ /УПИ/ V „Зеленина“ в кв.105 по 

регулационния план на гр. Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА 

Промяна вида на собствеността и отреждането на имот публична 

общинска собственост, представляващ: 58/2720 идеални части от УПИ 

XXVIII-234 от кв.31 по регулационния план /РП/ на с. Янтра, общ. 

Дряново (вх.№22-00-982-1/16.08.2024г) /Преписка на Боби 

Бобев/Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-жа Енчева ще докладва. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Във връзка с преписка 

инициирана от Боби Бобев, през 2008г е одобрен проект за частично 

изменение на подробен устройствен план - план за регулация и застрояване в 

село Янтра. С така одобреният проект се образува маломерен общински имот, 

който е с площ 58 кв.м. Имотът е бил част от съседна улица, публична 
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общинска собственост, но на практика не се е ползвал като такъв. След като 

имотът е маломерен, той става част от новообразуван урегулиран поземлен 

имот, с което Община Дряново в режим на съсобственост със заявителя. Поради 

фактът, че този маломерен имот не се ползва по предназначение – улица, 

публична общинска собственост, предлагаме Общински съвет – Дряново да 

обяви маломерния имот като частна общинска собственост. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии. Докладва 

Александър Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Имате ли въпроси, колеги? /няма/ Преминаваме в режим на 

гласуване. Девет гласа, поименно са нужни за приемането на това 

предложение. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №211 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.6 ал.1 и ал.3, предл. първо от Закона 

за общинската собственост и чл.4 ал.4 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново 

обявява новообразувания маломерен имот с площ 58 кв.м, който е общинска 

собственост и представлява 58/2720 идеални части от УПИ XXVIII-234 от кв.31 

по регулационния план /РП/ на с. Янтра, общ. Дряново, от публична в частна 

общинска собственост, тъй като е престанал да има предназначението по чл.3 

ал.2 от Закона за общинската собственост и променя неговото отреждане от 

„улица“ на „жилищни нужди“. 
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ПО ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА 

Даване на предварително съгласие относно инвестиционно намерение 

за полагане на трайна настилка върху част от ПИ с идентификатор 

73465.501.503 по КККР на с. Туркинча, общ. Дряново (вх.№22-00-892-

1/29.07.2024г) /Във вр. със заявление от Деян Панайотов/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Всички точки до края ще ги докладва г-жа Енчева. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Предложението е свързано 

със заявление от г-н Деян Панайотов, в което той изразява инвестиционно 

намерение за полагане на трайна настилка, която да представлява пътна 

връзка към негов имот. Тъй като желанието на инвеститора е трайната 

настилка да бъде положена върху имот общинска собственост, е необходимо и 

вашето предварително съгласие при спазване на условията описани в 

предложението за решение. С вашето решение, което да вземете, сме дали 

указания той да подготви необходимите проекти и да реализира за собствена 

сметка исканото от него инвестиционно намерение. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-жо Енчева. ФИПКОП и „Устройство на 

територията“, инж. Светослав Минчев докладва становището. 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! Двете комисии приеха 

направеното предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Ако нямате въпроси, колеги, предлагам да преминем в 

режим на гласуване в 16-та точка. Седем гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №2012 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет – Дряново: 
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1. Дава предварително съгласие на Деян Спиридонов Панайотов за 

полагане на трайна настилка в ПИ с идентификатор 73465.501.503 по КККР на 

с. Туркинча, общ. Дряново, в частта о.т.40 - о.т.41 по регулационния план на 

селото при следните условия: 

- Да се представи от Деян Спиридонов Панайотов пълен комплект 

проектна документация в Общинска администрация - Дряново, свързана с 

инвестиционното намерение в обем, достатъчен за издаване на разрешение за 

строеж, съгласно Наредба №4 от 21 май 2001г за обхвата и съдържанието на 

инвестиционните проекти. 

- Проектната документация следва да бъде съгласувана от Деян 

Спиридонов Панайотов с всички заинтересувани ведомства. 

- Всички строително-монтажни дейности и проектни проучвания да се 

извършат за сметка на Деян Спиридонов Панайотов. 

- Да не се засяга, разрушава или изменя съществуващата асфалтова 

настилка на ПИ 73465.501.503 по КККР на с. Туркинча, общ. Дряново. 

2. Настоящото предварително съгласие важи само за ПИ с 

идентификатор 73465.501.503 по КККР на с. Туркинча, общ. Дряново в частта 

о.т.40 - о.т.41 по регулационния план на селото и само за конкретното 

инвестиционно намерение. 

3. Настоящото предварително съгласие не е разрешение за строеж, 

съгласно разпоредбите на Закона за устройство на територията. 

 

ПО ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА 

Искане за издаване на разрешение за изработване на подробен 

устройствен план - план за застрояване (ПУП - ПЗ) за ПИ с 

идентификатор 23947.69.82 по КККР на гр. Дряново (вх.№3-03-

3/23.07.2024г) /Във вр. със заявление от Кристиян Иванов и Гергана 

Марева/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Предложението е свързано 

със заявление на собственици на поземлен имот, с което се цели промяна на 

градоустройствената основа на имота съгласно предвижданията на Общия 

устройствен план, като се предвижда имотът от земеделска земя с начин на 

трайно ползване – нива, да се промени за жилищно-устройствена зона. Във 

връзка с това, че се цели промяна на градоустройствената основа е необходимо 

Общински съвет да одобри заданието на възложителите и да разреши 

изработване на подробен устройствен план - план за застрояване за 

поземления имот. 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии – „Устройство на 

територията“ и ФИПКОП. Господин инж. Светослав Минчев, моля да докладва в 

17-та точка. 

Светослав Минчев – Благодаря! Двете комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение. / 

Тодор Георгиев – Благодаря! Въпроси имате ли, колеги? /няма/ Обикновено 

мнозинство. Преминаваме в режим на гласуване в 17-та точка. Които са 

съгласни с така направеното предложение, уважаеми колеги, моля да гласуват: 
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ЗА – тринадесет. Против – няма. Въздържал се – няма. Приема се 

предложението. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №213 

I. На основание чл.21 ал.1 т.11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.124а ал.1 от Закона за устройство на 

територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за ПУП-ПЗ за ПИ с идентификатор 

23947.69.82 по КККР на гр. Дряново. 

2. Разрешава изработване на ПУП-ПЗ за ПИ с идентификатор 

23947.69.82 по КККР на гр. Дряново 

С предложението за ПУП-ПЗ за ПИ с идентификатор 23947.69.82 по КККР 

на гр. Дряново се предвижда промяна на градоустройствената основа съгласно 

предвижданията на ОУПО Дряново за ПИ с идентификатор 23947.69.82 по КККР 

на гр. Дряново, като се променя предназначението на територията от 

Земеделска с НТП - „Нива“ в „Жм1“ (Жилищна устройствена зона с 

преобладаващо ниско застрояване с височина до 10 м - проект), при спазване 

на необходимите изискуеми законови отстояния от границите на имота. 

Спазени са градоустройствените показатели, съгласно предвижданията на 

ОУПО Дряново, а именно: 

Н max < 10 м; П застр. max 30%; К инт. 0,8; П озел. min 50%; е 

Проектът за ПУП - ПЗ да се изработи при следните условия: 

- Проектът за ПУП - ПЗ да се изработи от технически правоспособни 

лица съгласно чл.229 и чл.230 от ЗУТ. 

- Да се представи скица от АГКК на ПИ с идентификатор 23947.69.82 по 

КККР на гр. Дряново – оригинал. 

- Да се спази чл.65 ал.1 т.2 и чл.65 ал.6 т.4 от НАРЕДБА №8 от 

14.06.2001 г. за обема и съдържанието на устройствените планове; 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА 

Допускане изработването на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация и застрояване (ЧИ на 

ПУП-ПРЗ) за УПИ XI-217 и УПИ ХII-217 от кв.25 по регулационния план 

на с. Катранджии, общ. Дряново (в.№3-04-11-1/29.07.2024г) /Във вр. 

със заявление от Петя Генчева/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Предложението е свързано с 

допускане изработване на проект за частично изменение на подробен 

устройствен план на имот, собственост на заявителя, в село Катранджии. 

Проектът предвижда промяна на регулационните граници, която промяна 

засяга части от имот общинска собственост във връзка с което е необходимо и 

вашето решение за одобряване на заданието на възложителя и за разрешаване 

изработване на проекта за изменение на подробния устройствен план на с. 

Катранджии. 
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Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-жо Енчева! Становище на 2-те постоянни 

комисии – „Устройство на територията“ и ФИПКОП. Моля инж. Светослав 

Минчев да докладва от името на двете постоянни комисии. 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! От името на 2-те постоянни 

комисии докладвам, че приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Въпроси? Не виждам такива. Преминаваме в 

режим на гласуване. Поименно е гласуването. 
Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №214 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и на основание чл.134 ал.1 т.1 от 

Закона за устройство на територията и §8 ал.2 т.2 и т.3 от ПР на ЗУТ, Общински 

съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация и застрояване (ЧИ на ПУП-ПРЗ) 

за УПИ XI-217 и УПИ ХII-217 от кв.25 по регулационния план на с. Катранджии, 

общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация и застрояване (ЧИ на ПУП-ПРЗ) 

за УПИ XI-217 и УПИ ХII-217 от кв.25 по регулационния план на с. Катранджии, 

общ. Дряново. 

Предложението за ЧИ на ПУП-ПРЗ има за цел заличаване на УПИ XI-217 

и УПИ ХII-217 от кв.25 и образуването на нов УПИ от кв.25. Южната 

регулационна линия на новообразуваният УПИ от кв.25 се поставя по южната 

имотна граница на ПИ 217 от кв.25. Северната и източната регулационни линии 

на новообразуваният УПИ от кв.25 се поставят по съществуващата улична 

регулация с о.т.90 - о.т.89 - о.т.99. Западната регулационна линия на 
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новообразуваният УПИ от кв.25 се поставя по западната имотна граница на ПИ 

217 от кв.25. Променя се уличната регулация северозападно от о.т.99, като 

уличните регулационни линии се поставят по имотните граници на ПИ 217 и ПИ 

277 от кв.25. Образуват се нови о.т.9901, о.т.9902, о.т.9903. С цел уреждане 

на регулационните отношения между новообразувания УПИ от кв.25 и ПИ 217 

от кв.25, към новообразувания УПИ се придават 47 м2 и към уличната 

регулация се придават 67 м2. 

С предложението за ЧИ на ПУП-ПЗ не се предвижда промяна на 

градоустройствената основа „Жм" (Жилищна устройствена зона) и отреждане - 

„за жилищни нужди", при спазване на необходимите изискуеми законови 

отстояния от границите на имота. 

Проектът за ЧИ на ПУП-ПРЗ да се изработи при следните условия: 

• ЧИ на ПУП-ПРЗ да се изработи от технически правоспособни лица 

съгласно чл. 229 и чл. 230 от ЗУТ. 

• ЧИ на ПУП-ПРЗ да се съгласува с електроразпределителното и 

водоснабдителното дружества опериращи на територията на Община Дряново. 

• Да се представи скица №246/06.11.2023г, издадена от Община 

Дряново – оригинал. 

• Да се съобразят градоустройствените показатели с предвижданията на 

ОУПО Дряново. 

• Да се даде нов пореден номер на новообразуваният УПИ от кв. 25. 

• Да се входира скица-проект за изменение на кадастралния план на 

селото в Общинска администрация - Дряново, с цел заличаване на ПИ 217 от 

кв.25 и образуване на нов ПИ с пореден номер, чийто граници се поставят по 

регулационните линии на новообразувания УПИ от кв.25.  

• Да се изготви от възложителя договор за уреждане на придаваемите 

части от и към новообразувания УПИ от кв.25. 

• Да се спази чл.65 ал.5 от НАРЕДБА №8 от 14.06.2001г за обема и 

съдържанието на устройствените планове. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА 

Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ 

VII-320 от кв.50 по регулационния план на с. Гостилица, общ. Дряново 

(вх.№3-04-18-1/29.07.2024г) /Във вр. със заявл. на Община Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Предложението е свързано 

със заявление на Община Дряново във връзка с допускане изработване на 

проект за частично изменение на подробен устройствен план - план за 

регулация на с. Гостилица. С предложението се заличава урегулиран поземлен 

имот от квартал 50 на село Гостилица и се образува нов такъв, като разликата 

в двата имота е регулационната граница, която се поставя по границата на 

имота. Във връзка с това, че се засяга общински имот е необходимо Общински 

съвет да одобри задание за проект за частично изменение на подробен 

устройствен план и да разреши изработването на проекта за частично 

изменение. 
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Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянните комисии. Отново 

инж. Светослав Минчев да докладва от името на 2-те постоянни комисии. 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! Двете постоянни комисии 

приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Имате ли въпроси по 19-та точка? /няма/ 

Уважаеми колеги, влизаме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №215 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и на основание чл.134 ал.1 т.2 от 

Закона за устройство на територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за проект за частично изменение 

на подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ VII-

320 от кв.50 по регулационния план на с. Гостилица, общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП-ПР за УПИ VII-320 

от кв.50 по регулационния план на с. Гостилица, общ. Дряново. 

Предложението за ЧИ на ПУП-ПР за УПИ VII-320 от кв.50 по 

регулационния план на с. Гостилица, общ. Дряново има за цел заличаването на 

УПИ VII-320 от кв.50 и образуването на нов УПИ VIII-537 от кв.50, чиято 

западна регулационна линия се поставя по имотната граница между ПИ 322 и 

ПИ с проектен номер 537 от кв.50 по плана на с. Гостилица, общ. Дряново. 

Южната, северната и източната регулационни линии на новообразуваният УПИ 

VIII-537 от кв.50 се поставят по съответните регулационни линии на 

заличеният УПИ VII-320 от кв.50 по плана на с. Гостилица, общ. Дряново. Не се 

засяга уличната регулация. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 
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ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТА 

Искане за издаване на разрешение за изработване на подробен 

устройствен план - план за застрояване (ПУП-ПЗ) за ПИ с 

идентификатор 23947.68.159 по КККР на гр. Дряново (вх.№3-04-

20/24.07.2024г) /Във вр. със заявл. от Преслава Йорданова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Със заявление от 

собственик на поземления имот се цели издаване на разрешение за 

изработване на подробен устройствен план - план за застрояване в гр. 

Дряново. Тъй като предложението цели промяна на ………… С предложението се 

цели промяна на градоустройствената основа съгласно предвиждането на нов 

проектен план, като имотът от земеделска земя с начин на трайно ползване – 

нива, се предвижда да бъде отреден за жилищно-устройствена зона. 

Необходимо е Общински съвет да одобри направеното от възложителя задание 

и да разреши изработването на проекта за подробен устройствен план - план 

за застрояване на собствения ù поземлен имот. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на 2-те постоянни комисии. 

Отново да помоля инж. Светослав Минчев да докладва. 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни комисии 

приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Имате ли въпроси? Д-р Ванев. 

д-р Владимир Ванев – Благодаря, г-н Георгиев! Искам да дам отвод на тази 

точка, поради роднинска връзка с лицето, което е подало заявлението. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Това беше коректно. Колеги, въпроси? 

/няма/ Преминаваме в режим на гласуване. Обикновено мнозинство в 20-та 

точка. Моля които са съгласни с така направеното предложение, моля да 

гласуват: ЗА – единадесет. Против – няма. Въздържал се – няма. Приема се 

предложението. Благодаря ви! 

След направен самоотвод от един общински съветник – Владимир Ванев, 

и проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №216 

I. На основание чл.21 ал.1 т.11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.124а ал.1 от Закона за устройство на 

територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за ПУП-ПЗ за ПИ с идентификатор 

23947.68.159 по КККР на гр. Дряново. 

2. Разрешава изработване на ПУП-ПЗ за ПИ с идентификатор 

23947.68.159 по КККР на гр. Дряново 

С предложението за ПУП-ПЗ за ПИ с идентификатор 23947.68.159 по 

КККР на гр. Дряново се предвижда промяна на градоустройствената основа 

съгласно предвижданията на ОУПО Дряново за ПИ с идентификатор 

23947.68.159 по КККР на гр. Дряново, като се променя предназначението на 

територията от Земеделска с НТП - „Нива“ в „Жм1“ (Жилищна устройствена 

зона с преобладаващо ниско застрояване с височина до 10м - проект), при 
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спазване на необходимите изискуеми законови отстояния от границите на 

имота. Спазени са градоустройствените показатели, съгласно предвижданията 

на ОУПО Дряново, а именно: 

Н max < 10м.; П застр. max 30%; К инт. 0,8; П озел. min 50%; е 

Проектът за ПУП-ПЗ да се изработи при следните условия: 

- Проектът за ПУП-ПЗ да се изработи от технически правоспособни лица 

съгласно чл.229 и чл.230 от ЗУТ. 

- Да се спази чл.65 ал.1 т.2 и чл.65 ал.6 т.4 от НАРЕДБА №8 от 

14.06.2001г за обема и съдържанието на устройствените планове. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА 

Допускане изработването на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация и застрояване (ЧИ на 

ПУП-ПРЗ) за УПИ I-121 от кв.11 по регулационния план на с. Керека, 

общ. Дряново (вх.№3-04-25-1/06.08.2024г) /Във вр. със заявл. от 

Любомир Петков/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Заявлението е подадено от 

собственик и заинтересовано лице по смисъла на ЗУТ. С изработването на 

проекта за частично изменение на подробен устройствен план се цели промяна 

на регулационната линия за урегулирания поземлен имот в село Керека. Тъй 

като с промяна на регулационната линия се засягат и имоти, които са публична 

общинска собственост, е необходимо Общински съвет да одобри техническото 

задание на възложителя и да разреши изработването на проекта при 

изброените в предложението за решение условия. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянните комисии в 21-ва 

точка, като водеща е „Устройство на територията“, затова ще помоля инж. 

Светослав Минчев отново да докладва. 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни комисии 

приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Въпроси имате ли, колеги, по 21-ва точка? Не виждам 

такива. Поименно е гласуването и преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова - 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 
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10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №217 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл.134 ал.1 т.1 от Закона за 

устройство на територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява техническото задание по чл.125 от ЗУТ, съставено от 

възложителя, за частично изменение на подробен устройствен план - план за 

регулация и застрояване (ЧИ на ПУП-ПРЗ) за УПИ I-121 от кв.11 по 

регулационния план на с. Керека, общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП-ПРЗ за УПИ I-121 от 

кв.11 по регулационния план на с. Керека, общ. Дряново. 

Проектът за ЧИ на ПУП-ПРЗ да се изработи при следните условия: 

• ЧИ на ПУП-ПРЗ да се изработи от технически правоспособни лица, 

съгласно чл.229 и чл.230 от ЗУТ. 

• Да се представи скица на УПИ I от кв.11 по плана на с. Керека, 

издадена от Община Дряново - оригинал с актуални данни за собствеността. 

• Да се представи скица на ПИ с идентификатор 36751.501.186 по КККР 

на с. Керека, общ. Дряново с актуални данни за собствеността. 

• Да се съобразят градоустройствените показатели с предвижданията на 

ОУПО Дряново за зона „Жм“. 

• Да се заличи УПИ I от кв.11 по плана на с. Керека и да се образува 

нов УПИ с пореден номер. 

• Да се уеднакви номера на новообразуваният УПИ по плана с. Керека с 

този на поземления имот по КККР на с. Керека, общ. Дряново. 

• Към ЧИ на ПУП-ПР да се приложат съгласувани с 

електроразпределителното и водоснабдителното дружества, опериращи на 

територията на Община Дряново, план-схеми по чл.108 ал. 2 от ЗУТ или да се 

представят служебни бележки за свързаност към техническата инфраструктура. 

• Да се спази чл.65 ал.5 от НАРЕДБА №8 от 14.06.2001г за обема и 

съдържанието на устройствените планове. 

• Да се изготви скица-проект с исканите промени по кадастралната 

карта и да се входира в АГКК. 

• Да се спазят изискванията на Раздел III от Глава четвърта на ЗУТ и на 

НАРЕДБА №РД-02-20-2 от 20.12.2017г за планиране и проектиране на 

комуникационно-транспортната система на урбанизираните територии. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 
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ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ВТОРА 

Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на 

подземна телекомуникационна мрежа на „А1 България“ ЕАД с ЕИК 

131468980 (вх.№3-03-5-1/29.07.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Предложението е свързано 

със заявление на А1 България и се отнася за допускане изработване на проект 

за частично изменение на подробен устройствен план - план-схема за трасе на 

подземна телекомуникационна мрежа на „А1 България“ ЕАД в имот, който е 

публична общинска собственост и представлява урегулиран поземлен имот за 

комплексно жилищно застрояване в квартал „Гурко“. Тъй като се засяга имот, 

който е общинска собственост е необходимо Общински съвет да одобри 

предложеното задание от възложителя и да разреши изработването на проекта. 

План-схемата показва до къде и как А1 желае да преминат през квартал 

„Гурко“. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Това го обсъдихме и на комисиите. Моля от 

името на 2-те постоянни комисии да докладва председателя на „Устройство на 

територията“ инж. Светослав Минчев. 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И 2-те постоянни комисии 

приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение. / 

Тодор Георгиев – Колеги, поименно е гласуването. Виждам, че няма въпроси, 

но все пак – ако има въпроси, заповядайте! Потвърждава ми се моята теза. 

Преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова - 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 
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РЕШЕНИЕ №218 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и на основание чл.134 ал.2 т.8 от 

Закона за устройство на територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на подземна 

телекомуникационна мрежа на „А1 България“ ЕАД, с ЕИК 131468980, в УПИ I от 

кв.58 по регулационния план на гр. Дряново, общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП - план-схема за 

трасе на подземна телекомуникационна мрежа на „А1 България“ ЕАД, с ЕИК 

131468980, в УПИ I от кв.58 по регулационния план на гр. Дряново, общ. 

Дряново. 

Във връзка с инвестиционно намерение на „А1 България“ ЕАД, с ЕИК 

131468980, за изграждане на подземна телекомуникационна мрежа в гр. 

Дряново е изготвено предложение за ЧИ на ПУП - план-схема за трасе на 

подземна телекомуникационна мрежа за частта от трасето извън обхвата на 

съществуващите пътища, съгласно чл.5 ал.2 т.2 от НАРЕДБА №35 от 

30.11.2012г за правилата и нормите за проектиране, изграждане и въвеждане в 

експлоатация на кабелни електронни съобщителни мрежи и прилежащата им 

инфраструктура. 

Трасето е с обща дължина 106 м и сервитут 42,4 м2. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА 

Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на 

въздушно кабелно захранване на проектен УПИ ХIII-2 от кв.4 по плана 

на с. Зая, общ. Дряново (вх.№3-04-19-1/12.08.2024г) /Във вр. със 

заявл. от Павел Ангелов/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Предложението е свързано с 

допускане изработване на проект за частично изменение на подробен 

устройствен план в с. Зая. Заданието е изработено в обхвата на улица, която е 

общинска собственост и е изработено съгласно становище на 

„Електроразпределение Север“ АД, във връзка с което е необходимо Общински 

съвет да даде своето съгласие, да разреши изработването на проекта за 

частично изменение и да одобри заданието на възложителя. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии. Моля инж. 

Светослав Минчев да докладва от името на 2-те постоянни комисии 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянните комисии 

приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение. / 

Тодор Георгиев – Въпроси, колеги? Не виждам такива. Преминаваме в режим 

на гласуване, поименно е гласуването. 
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Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова - 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №219 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и на основание чл.134 ал.2 т.8 от 

Закона за устройство на територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на въздушно 

кабелно захранване на проектен УПИ ХIII-2 от кв.4 по плана на с. Зая, общ. 

Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП - план-схема за 

трасе на въздушно кабелно захранване на проектен УПИ ХIII-2 от кв.4 по плана 

на с. Зая, общ. Дряново. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА 

Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за подземно 

трасе на ел. кабел за присъединяване на новообразуван УПИ IX-66 от 

кв.8 по плана на с. Туркинча, общ. Дряново (вх.№3-04-22-

1/29.07.2024г) /Във вр. със заявл. от Стефан Петров/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Искането е за допускане 

изработване на частично изменение на подробен устройствен план – план-

схема за подземно трасе в с. Туркинча с цел захранване на поземлен имот, 

който е собственост на заявителя. Трасето е за присъединяване на имота, 

преминаващ през улица, която е общинска собственост и във връзка с което е 

необходимо Общински съвет да одобри направеното задание и да одобри 
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изработването на проекта за частично изменение на подробен устройствен 

план. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Инж. Светослав Минчев да докладва от името 

на 2-те постоянни комисии. 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни комисии 

приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение. / 

Тодор Георгиев – В т.24, уважаеми колеги, ако имате въпроси – сега е 

момента да ги зададете. Аз не виждам и не чувам такива. Преминаваме в режим 

на гласуване, поименно е гласуването. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №220 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и на основание чл.134 ал.2 т.8 от 

Закона за устройство на територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за подземно трасе на ел. 

кабел за присъединяване на новообразуван УПИ IX-66 от кв.8 по плана на с. 

Туркинча, общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП - план-схема за 

подземно трасе на ел. кабел за присъединяване на новообразуван УПИ IX-66 от 

кв.8 по плана на с. Туркинча, общ. Дряново. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 
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ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЕТА 

Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на 

подземно канализационно отклонение за присъединяване на УПИ IV-

573 от кв.116 по плана на гр. Дряново, общ. Дряново (вх.№3-04-23-

1/29.07.2024г) /Във вр. със заявл. от Елена Димитрова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Предложението е свързано 

със заявление на Елена Димитрова, която е собственик на имот в гр. Дряново. 

С проекта за частично изменение на подробен устройствен план се цели 

присъединяване на имота към канализационната мрежа на града. 

Предложението е изработено съгласно становище на ВиК и посочена точка за 

присъединяване. Тъй като се преминава през улица, която е общинска 

собственост е необходим Общински съвет да одобри заданието и да разреши 

изработването на проекта. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-жо Енчева! Становища на постоянните 

комисии. Моля да докладва инж. Светослав Минчев, от името на 2-те постоянни 

комисии. 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И 2-те постоянни комисии 

приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, имате ли въпроси в 25-та точка? 

Отново виждам, че няма. Седем гласа, поименно, са нужни. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №221 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и на основание чл.134 ал.2 т.8 от 

Закона за устройство на територията, Общински съвет - Дряново: 
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1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за изработване на проект за 

частично изменение на подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за 

трасе на подземно канализационно отклонение за присъединяване на УПИ IV-

573 от кв.116 по плана на гр. Дряново, общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП - план-схема за 

трасе на подземно канализационно отклонение за присъединяване на УПИ IV-

573 от кв.116 по плана на гр. Дряново, общ. Дряново. 

Трасето е с дължа 3,94 м и сервитут 2,76 м2. 

Проектът за ЧИ на ПУП - план-схема да се изработи при следните 

условия: 

• Проектирането да се извърши от технически правоспособно лице 

съгласно чл.229 и чл.230 от ЗУТ. 

• Проектът за ЧИ на ПУП - план-схема да се съгласува с 

водоснабдителното, електроразпределителното и телекомуникационното 

дружества, опериращи на територията на Община Дряново. 

• Да се спази чл.65 ал.5 от НАРЕДБА №8 от 14.06.2001г за обема и 

съдържанието на устройствените планове. 

• Присъединяването на УПИ IV-573 от кв.116 по плана на гр. Дряново, 

общ. Дряново към канализационната мрежа да се съобрази с инвестиционната 

програма на Община Дряново за подмяна на трайните настилки на уличната 

мрежа и да се извърши преди започване на ремонтните дейности по подмяна на 

уличната настилка на ул. „Панайот Хитов“ в гр. Дряново. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА 

Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут за подземно 

трасе на ел. кабел - ниско напрежение (НН) през поземлени имоти - 

публична общинска собственост (вх.№3-22-1-1/23.07.2024г) /Във вр. 

със заявл. на „ЦЕТИН БЪЛГАРИЯ“ ЕАД, собственик на ПИ с 

ид.12677.12.14 по КККР на с. Царева ливада/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Предложението е в резултат 

на одобрен с решение на Общински съвет проект за частично изменение на 

подробен устройствен план. Одобрено е подземно трасе на кабел, което да 

захрани имота в Царева ливада. Вече ви предлагаме да се учреди право на 

„ЦЕТИН БЪЛГАРИЯ“ ЕАД да прокара своето отклонение, което отклонение 

минава през имоти общинска собственост. И с 2-ра точка да се приеме 

еднократна цена за правото на прокарване на отклонение от общите мрежи и 

съоръжения на техническата инфраструктура в размер на седем хиляди 

седемстотин и дванайсет лева и 50 стотинки. Размерът на еднократната цена е 

определен с протокол на комисия, която е назначена със заповед на Кмета. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянните комисии 

„Устройство на територията“ и ФИПКОП. Инж. Светослав Минчев докладва. 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни комисии 

приеха направеното предложение. 
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/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, имате ли въпроси? /няма/ Поименно е гласуването, 

преминаваме в режим на гласуване в тази точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №222 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.193 ал.6 от Закона за устройство на 

територията, Общински съвет - Дряново дава съгласие: 

1. Да се учреди на „ЦЕТИН БЪЛГАРИЯ“ ЕАД, с ЕИК 206149191, право на 

прокарване на отклонение от общата мрежа и съоръжения на техническата 

инфраструктура и сервитут за подземно трасе на ел. кабел - ниско напрежение 

(НН), необходимо за захранване на работно табло ППС 3660 разположено в ПИ 

с идентификатор 12677.12.14 по КККР на с. Царева ливада, през: 

- ПИ с идентификатор 12677.12.223 - публична общинска собственост с 

НТП - „За селскостопански, горски, ведомствен път“ по КККР на с. Царева 

ливада, общ. Дряново; 

- ПИ с идентификатор 12677.12.24 - публична общинска собственост с 

НТП - „За селскостопански, горски, ведомствен път“ по КККР на с. Царева 

ливада, общ. Дряново. 

2. Приема еднократна цена за право на прокарване на отклонение от 

общата мрежа и съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут за 

подземно трасе на ел. кабел - ниско напрежение (НН), необходимо за 

захранване на работно табло ППС 3660 разположено в ПИ с идентификатор 

12677.12.14 по КККР на с. Царева ливада, през 

- ПИ с идентификатор 12677.12.223 - публична общинска собственост с 

НТП - „За селскостопански, горски, ведомствен път“ по КККР на с. Царева 

ливада, общ. Дряново; 
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- ПИ с идентификатор 12677.12.24 - публична общинска собственост с 

НТП - „За селскостопански, горски, ведомствен път" по КККР на с. Царева 

ливада, общ. Дряново, 

в размер на 7712,50 лв (седем хиляди, седемстотин и дванадесет лв и 50 

ст.), определена от комисията по чл.210 от ЗУТ, назначена със Заповед №РД-

24/16.01.2024г на Кмета на Община Дряново да изготвя оценки и размера на 

обезщетенията по чл.210 ал.1 и ал.2 от ЗУТ. 

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да издаде Заповед по чл.193 

ал.4 от ЗУТ, след заплащане на цената за учреденото право на прокарване със 

сервитути. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И СЕДМА 

Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут за подземно 

трасе на ел. кабел 20kV от УПИ X от кв.34 по регулационния план на с. 

Косарка до съществуващ СРС на ВЕЛ „Маноя“ в ПИ с идентификатор 

38710.42.35 по КККР на с. Косарка, общ. Дряново през поземлени 

имоти - публична и частна общинска собственост (вх.№3-23-7-

1/23.07.2024г) /Във вр. със заявл. на „СЪН ЕЛЕКТРИК 2010“ ЕООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Мариета Енчева, директор на Дирекция „АСОС“ – Следващото предложение 

отново е в резултат на одобрен със заповед на кмета проект за частично 

изменение на подробен устройствен план за трасе на ел. кабел, който е за 

захранване имот в с. Косарка. Комисия, назначена със заповед на Кмета, е 

определила еднократната цена, която е необходимо да заплати заявителя за 

преминаване, за прокарване на отклонението от общите мрежи и съоръжения. 

Във връзка с което е необходимо Общински съвет да учреди на „СЪН ЕЛЕКТРИК 

2010“ ЕООД право на прокарване на отклонение от общите мрежи и 

съоръжения на техническата инфраструктура, което отклонение преминава 

през два имота публична общинска собственост в с. Косарка, и да приеме 

еднократната цена на право на прокарване на отклонение, която е в размер на 

четиристотин и петнайсет лева и 80 стотинки 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянните комисии 

„Устройство на територията“ и ФИПКОП. Инж. Светослав Минчев ще докладва 

от името на 2-те постоянни комисии. 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни комисии 

приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, имате ли въпроси? Не виждам такива. Поименно е 

гласуването, преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 
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6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №223 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.193 ал.6 от Закона за устройство на 

територията, Общински съвет - Дряново дава съгласие: 

1. Да се учреди на „СЪН ЕЛЕКТРИК 2010“ ЕООД, с ЕИК 201303319, право 

на прокарване на отклонение от общата мрежа и съоръжения на техническата 

инфраструктура и сервитут за подземно трасе на ел. кабел 20 kV от УПИ X от 

кв.34 по регулационния план на с. Косарка до съществуващ СРС на ВЕЛ 

„Маноя“ в ПИ с идентификатор 38710.42.35 по КККР на с. Косарка, общ. 

Дряново през: 

- ПИ с идентификатор 38710.501.341 - публична общинска собственост 

с НТП - „За второстепенна улица“ по КККР на с. Косарка, общ. Дряново; 

- ПИ с идентификатор 38710.42.34 - частна общинска собственост с НТП 

- „Пасище“ по КККР на с. Косарка, общ. Дряново. 

2. Приема еднократна цена за право на прокарване на отклонение от 

общата мрежа и съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут за 

подземно за трасе на ел. кабел 20 kV от УПИ X от кв.34 по регулационния план 

на с. Косарка до съществуващ СРС на ВЕЛ „Маноя“ в ПИ с идентификатор 

38710.42.35 по КККР на с. Косарка, общ. Дряново през: 

- ПИ с идентификатор 38710.501.341 - публична общинска собственост 

с НТП - „За второстепенна улица“ по КККР на с. Косарка, общ. Дряново; 

- ПИ с идентификатор 38710.42.34 - частна общинска собственост с НТП 

- „Пасище“ по КККР на с. Косарка, общ. Дряново, 

в размер на 415,80 лв (четиристотин и петнадесет лв и 80 ст.), 

определена от комисията по чл.210 от ЗУТ, назначена със Заповед №РД-

24/16.01.2024г на Кмета на Община Дряново да изготвя оценки и размера на 

обезщетенията по чл.210 ал.1 и ал.2 от ЗУТ. 

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да издаде Заповед по чл.193 

ал.4 от ЗУТ, след заплащане на цената за учреденото право на прокарване със 

сервитути. 
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Заседанието беше закрито от председателя на ОбС Тодор Георгиев в 16:15 

часа. 

 

……/п/…………… 

ТОДОР ГЕОРГИЕВ 

Председател на Общински съвет – Дряново 

 

……/п/……………     ……/п/…………… 

СВЕТОСЛАВ МИНЧЕВ    ИВАН МАРЕВ 

Заместник-председател     Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo    на Общински съвет – Дряновo 

 

……/п/…………… 

НАДЕЖДА КИСЕЛКОВА-ЮМЕРОВА 

Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo 

 

Водил протокола: /п/ 

Радослава Вълкова 

Ст. експерт при ОбС-Дряново в дирекция АПИОВО 


